
ZÁPISNICA 
zo 4. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Šali, 

ktoré sa uskutočnilo 29. júna 2023 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

 
ČASŤ I. 

OTVORENIE – VOĽBA NÁVRHOVEJ KOMISIE, URČENIE PRACOVNÉHO 
PREDSEDNÍCTVA, OVEROVATEĽOV ZÁPISNICE A ZAPISOVATEĽKY 

 
 

Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Šali otvoril a viedol Mgr. Jozef Belický, primátor  
mesta, v súlade s § 12 ods. 1 a § 13 ods. 4 písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb.  
o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a v súlade s Rokovacím poriadkom 
Mestského zastupiteľstva v Šali, ktorý bol schválený Uznesením Mestského zastupiteľstva  
v Šali č. 6/2011 – VIII. dňa 19. mája 2011 a nadobudol účinnosť dňa 27. mája 2011,  
v znení zmien a doplnkov rokovacieho poriadku, ktoré boli schválené Uznesením Mestského 
zastupiteľstva v Šali č. 12/2011 – VII. dňa 8. decembra 2011 a nadobudli účinnosť  
dňa 1. januára 2012; Uznesením Mestského zastupiteľstva v Šali č. 5/2012 – XI. dňa  
27. septembra 2012 a nadobudli účinnosť dňa 1. októbra 2012; Uznesením Mestského 
zastupiteľstva v Šali č. 3/2022 – IV. dňa 24. marca 2022 a nadobudli účinnosť dňa  
1. apríla 2022. 
 
Mgr. Jozef Belický, primátor mesta, skonštatoval, že pri otvorení 4. zasadnutia Mestského 
zastupiteľstva v Šali je prítomných a registrovaných 19 poslancov, čím je mestské 
zastupiteľstvo spôsobilé rokovať a uznášať sa. 
 
Ospravedlnenie nahlásili poslanci: Mgr. Monika Budaiová, Mgr. Miloslav Kollár 
 
Návrh na úpravu programu zasadnutia:  
 
Mgr. Jozef Belický 
navrhol doplniť do programu rokovania: 
- do časti A. Informačné materiály a správy 

materiál číslo A 5/4/2023 – Informácia o výsledku kontroly NKÚ SR – Zelená 
infraštruktúra v mestách a obciach 

- do časti A. Informačné materiály a správy 
bod číslo A 6/4/2023 – Informácie z rokovania Komisie územného plánovania, výstavby 
a dopravy týkajúce sa parkovacej politiky a strategických dokumentov z oblasti dopravy 
(ústna informácia) 

- do časti B. Všeobecne záväzné nariadenia, normy mesta, zmeny uznesení 
materiál číslo B 2/4/2023 – Koncepcia prevencie kriminality a inej protispoločenskej 
činnosti v podmienkach mesta Šaľa na roky 2023 – 2027 
 

navrhol stiahnuť z programu rokovania: 
- z časti D. Majetkové záležitosti 

materiál číslo D 3/4/2023 – Ing. Michal Takáč, Cintorínska 1938/8, 927 05 Šaľa – žiadosť 
o prenájom pozemku z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
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Ing. Peter Andráši 
- ďakujem, dobrý deň, ahoj všetci, ja by som si dovolil predložiť namiesto toho vyradeného 

materiálu, B 3/4/2023 materiál, v ktorom navrhujem zrušenie uznesení mestského 
zastupiteľstva, sú to vlastne dve uznesenia, jedno z 2015-teho, druhé z 2017-teho, ktoré 
pojednávajú o tých odpredajoch malých častí pozemkov mestských do 100 m² za 11 EUR; 
je tu aj taká krátka dôvodová správa, jednak už aj to predĺženie do roku 2020 nám vlastne 
dávno skončilo, druhá vec, nevysporiadali sme sa s tým čo je, samozrejme mohli sme sa  
s tým neduhom, keď občania začali tieto odpredaje riešiť rozparcelovávaním svojich 
pozemkov na menšie kúsky a takto sa dostávali istým spôsobom k pozemkom, ktoré 
kupovali príliš lacno; to je mottom tohto návrhu, takže návrh je na zrušenie týchto dvoch 
uznesení,  

- mám to odovzdať? 
 
Mgr. Jozef Belický 
- nie, mám to, ďakujem pekne,  
- takže je tu ešte poslanecký návrh pána poslanca Petra Andrášiho, zaradiť materiál číslo  

B 3/4/2023 – Návrh na zrušenie uznesení mestského zastupiteľstva, kde by sa zrušilo 
Uznesenie číslo 2/2015 – XI. a Uznesenie číslo 8/2017 – IV., 

- žiadny ďalší návrh neodznel, takže dám teraz hlasovať o návrhoch jednotlivo, 
 
Hlasovanie o zmene programu rokovania: 
 
- doplniť do programu rokovania do časti A. Informačné materiály a správy materiál číslo 

A 5/4/2023 - Informácia o výsledku kontroly NKÚ SR – Zelená infraštruktúra v mestách  
a obciach  

Prezentácia: 19 
Za:  17 
Proti:    2 
Zdržal sa:   0 
Zmena programu zasadnutia bola schválená. 
 
- doplniť do programu rokovania do časti A. Informačné materiály a správy bod číslo 

A 6/4/2023 - Informácie z rokovania Komisie územného plánovania, výstavby a dopravy 
týkajúce sa parkovacej politiky a strategických dokumentov z oblasti dopravy (ústna 
informácia) 

Prezentácia: 19 
Za:  19 
Proti:    0 
Zdržal sa:   0 
Zmena programu zasadnutia bola schválená. 
 
- doplniť do programu rokovania do časti B. Všeobecne záväzné nariadenia, normy mesta, 

zmeny uznesení materiál číslo B 2/4/2023 – Koncepcia prevencie kriminality a inej 
protispoločenskej činnosti v podmienkach mesta Šaľa na roky 2023 – 2027 

Prezentácia: 19 
Za:  17 
Proti:    2 
Zdržal sa:   0 
Zmena programu zasadnutia bola schválená. 
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- stiahnuť z programu rokovania z časti D. Majetkové záležitosti materiál číslo D 3/4/2023  
- Ing. Michal Takáč, Cintorínska 1938/8, 927 05 Šaľa – žiadosť o prenájom pozemku 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

Prezentácia: 19 
Za:  19 
Proti:    0 
Zdržal sa:   0 
Zmena programu zasadnutia bola schválená. 
 
- doplniť do programu rokovania do časti B. Všeobecne záväzné nariadenia, normy mesta, 

zmeny uznesení materiál číslo B 3/4/2023 – Návrh na zrušenie uznesení mestského 
zastupiteľstva 

Prezentácia: 19 
Za:  19 
Proti:    0 
Zdržal sa:   0 
Zmena programu zasadnutia bola schválená. 
 
Hlasovanie o programe zasadnutia zverejneného v pozvánke na úradnej tabuli a na webovom 
sídle mesta (bez stiahnutého materiálu D 3/4/2023): 
Prezentácia: 19 
Za:  17 
Proti:    0 
Zdržal sa:   2 
Program zasadnutia bol schválený. 
 
Schválený program zasadnutia: 
 
Časť I. 
1. Otvorenie – voľba návrhovej komisie, určenie pracovného predsedníctva, overovateľov 

zápisnice a zapisovateliek 
 
Časť II. Interpelácie poslancov  
 
Časť III. Predkladané materiály 
 
A. Informačné materiály a správy 

1. Správa z kontroly vykonanej ÚHK - materiál číslo A 1/4/2023 
predkladá Ing. Martina Bartošovičová, hlavná kontrolórka  

2. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky a ÚHK na II. polrok 2023 - materiál 
číslo A 2/4/2023  
predkladá Ing. Martina Bartošovičová, hlavná kontrolórka 

3. Správa o plnení uznesení mestského zastupiteľstva - materiál číslo A 3/4/2023 
predkladá Ing. Jana Nitrayová, prednostka MsÚ 

4. Správa o činnosti a rozbor hospodárenia Mestského kultúrneho strediska v Šali za  
rok 2022 - materiál číslo A 4/4/2023 
predkladá Ing. František Botka, vedúci MsKS  

5. Informácia o výsledku kontroly NKÚ SR – Zelená infraštruktúra v mestách a obciach - 
materiál číslo A 5/4/2023 
predkladá Ing. Jana Nitrayová, prednostka MsÚ 
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6. Informácie z rokovania Komisie územného plánovania, výstavby a dopravy týkajúce sa 
parkovacej politiky a strategických dokumentov z oblasti dopravy - bod číslo 
A 6/4/2023 (ústna informácia) 
predkladá Ing. Tomáš Mészáros, predseda komisie územného plánovania, výstavby 
a dopravy 

 
B. Všeobecne záväzné nariadenia, normy mesta, zmeny uznesení 

1. Vyhodnotenie Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Šaľa na roky 2018 – 2022 
k 31. 12. 2022 - materiál číslo B 1/4/2023   
predkladá PhDr. Margaréta Zozuľáková, referentka - hlavná sociálna pracovníčka SŠÚ 

2. Koncepcia prevencie kriminality a inej protispoločenskej činnosti v podmienkach mesta 
Šaľa na roky 2023 – 2027 - materiál číslo B 2/4/2023 
predkladá RSDr. Peter Gomboš, predseda komisie životného prostredia, verejného 
poriadku a bezpečnosti 

3. Návrh na zrušenie uznesení mestského zastupiteľstva - materiál B 3/4/2023 
predkladá Ing. Peter Andráši, poslanec MsZ 
 

C. Hospodárenie mesta 
1. Záverečný účet mesta Šaľa, rozpočtových organizácií a príspevkovej organizácie 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa za rok 2022; Stanovisko hlavnej kontrolórky 
k návrhu záverečného účtu mesta Šaľa za rok 2022 - materiál číslo C 1/4/2023 
predkladá Ing. Jana Nitrayová, prednostka MsÚ; Ing. Martina Bartošovičová, hlavná 
kontrolórka 

2. Vývoj hospodárenia mesta k 30. 04. 2023 - materiál číslo C 2/4/2023 
predkladá Ing. Jana Nitrayová, prednostka MsÚ 

3. Návrh na úpravu rozpočtu mesta Šaľa,  rozpočtových organizácií a príspevkovej 
organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa na rok 2023 - materiál číslo  
C 3/4/2023 
predkladá Ing. Jana Nitrayová, prednostka MsÚ 

4. Návrh na trvalé upustenie od vymáhania pohľadávky Organizácie sociálnej 
starostlivosti mesta Šaľa - materiál číslo C 4/4/2023 
predkladá RSDr. Ľubor Gáll, riaditeľ OSS 

5. Žiadosť o dotáciu z rozpočtu mesta Šaľa na rok 2023 pre oblasť zabezpečovania 
zdravých životných podmienok a bezpečnosti obyvateľov pri súčasnom zabezpečovaní 
ochrany zvierat - materiál číslo C 5/4/2023 
predkladá Ing. Petronela Vižďáková, referentka OIaKČ 

 
D. Majetkové záležitosti 

1. Mgr. Csilla Molnárová, PhD., Hlavná 4/11, Šaľa a Roland Rapi, Dózsova 1626/60, 
Šaľa, mestská časť Veča – žiadosť o nájom pozemku z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa - materiál číslo D 1/4/2023 
predkladá Mgr. Miloš Kopiary, referent OSMaZM 

2. V. Šrobára 571, spoločenstvo vlastníkov bytov a nebytových priestorov, sídlo  
V. Šrobára 571/8, 927 01 Šaľa – žiadosť o nájom pozemku vo vlastníctve mesta 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa - materiál číslo D 2/4/2023 
predkladá Mgr. Miloš Kopiary, referent OSMaZM 

3. Dušan Demín, ul. Murgaša č. 10, 940 01 Nové Zámky – žiadosť o prenájom pozemku 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa - materiál číslo D 4/4/2023 
predkladá Mgr. Miloš Kopiary, referent OSMaZM 
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4. Návrh spôsobu nakladania s majetkom mesta – prevod pozemkov z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa pre Ing. Tomáša Kemenského a manželku Ing. Andreu Kemenskú, 
Záhradnícka 83, 927 01 Šaľa - materiál číslo D 5/4/2023 
predkladá Mgr. Miloš Kopiary, referent OSMaZM 

5. Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, 816 47 Bratislava – zriadenie vecných 
bremien na pozemky vo vlastníctve mesta - materiál číslo D 6/4/2023 
predkladá Mgr. Miloš Kopiary, referent OSMaZM 

 
E. Personálne záležitosti 

Nie sú predmetom rokovania. 
 
F. Právne záležitosti 

1. Zmluva o dielo č. 201/2023 na uskutočnenie stavebných prác „Revitalizácia lesoparku“ 
- materiál číslo F 1/4/2023 
predkladá Ing. Gabriela Braníková, referentka OIaKČ 

2. Rámcová dohoda č. 228/2023 na zabezpečenie odbornej starostlivosti o dreviny – 
orezávanie a asanácia stromov v meste Šaľa - materiál číslo F 2/4/2023 
predkladá Ing. Gabriela Braníková, referentka OIaKČ 

3. Návrh Stanov obchodnej spoločnosti MeT Šaľa, spol. s r.o. - materiál číslo F 3/4/2023 
predkladá Mgr. Jozef Belický, primátor mesta 
 

G. Vystúpenia verejnosti 
o 16.00 hod. 

 
H. Rôzne 

1. Návrh na stanovenie termínov zasadnutí mestského zastupiteľstva na 2. polrok 2023  
- materiál číslo H 1/4/2023 
predkladá Ing. Bc. Ľuba Boháčová, vedúca OOaS 

 
Časť IV. Ukončenie 
 
 
Voľba návrhovej komisie 
Mgr. Jozef Belický, primátor mesta, predložil poslancom mestského zastupiteľstva návrh  
na zloženie návrhovej komisie nasledovne: 
predseda: Róbert Tölgyesi 
členovia: Ing. Tomáš Mészáros a Marek Molnár 
Hlasovanie:  
Prezentácia: 19 
Za:  19 
Proti:    0 
Zdržal sa:   0 
MsZ   s c h v á l i l o   návrhovú komisiu v navrhnutom zložení. 
 
Určenie pracovného predsedníctva  
- primátor mesta 
- zástupcovia primátora mesta  
- predseda návrhovej komisie 
- prednostka mestského úradu  
- hlavná kontrolórka mesta  
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Určenie overovateľov zápisnice 
Mgr. Jozef Belický, primátor mesta, predložil poslancom mestského zastupiteľstva návrh  
na overovateľov zápisnice nasledovne: Mgr. Dominika Jarošová a Miloš Rehák. 
Hlasovanie: 
Prezentácia: 19 
Za:  19 
Proti:    0 
Zdržal sa:   0 
MsZ   s c h v á l i l o   overovateľov zápisnice v navrhnutom zložení. 
 
Určenie zapisovateliek 
Za zapisovateľku 4. zasadnutia mestského zastupiteľstva bola určená Ing. Bc. Ľuba Boháčová.  
 

 
ČASŤ II. 

INTERPELÁCIE POSLANCOV 
 

Písomné interpelácie podali poslanci: Mgr. Róbert Čibrik, Ing. Ingrid Kántorová,  
Mgr. Miloslav Kollár, Ing. Gabriela Lacková, Ing. Tomáš Mészáros, Marek Molnár,  
Miloš Rehák. 
 
Mgr. Jozef Belický 
- dovoľujem si naposledy vysvetliť, čo znamená interpelácia, už som sa to tu snažil  

v minulosti vysvetliť, interpeláciou je kvalifikovaná otázka, ktorá sa vzťahuje k činnosti 
mesta; prosím vás „prosím o osvetľovanie priechodu pre chodcov na Nitrianskej ulici“ 
rozhodne nie je interpeláciou, ja všetky tieto podnety dám vybaviť ako podnety, nemám  
s tým žiadny problém, ale opakujem, mám toľkoto interpelácií písomne, jednoducho 
nemôžeme odpovedať na všetko každému písomne, preto, lebo musím zamestnať 
samostatne človeka na vybavovanie interpelácií, toto stačí, keď s tým ktokoľvek z vás príde 
na úrad, môžete to podať písomne, ale nemusíte to podávať ako interpeláciu; interpelácia, 
opakujem, je kvalifikovaná otázka; toto je podnet, hneď tri som tu videl, že sú podnety, 
vybavíme tie podnety, nemám problém vás aj informovať o tom, že boli vybavené, ale nie 
je to interpelácia, dobre? 

 
Ústne interpelácie predniesli poslanci: 
 
Mgr. Róbert Čibrik 
- ja by som mal dve krátke otázky, v médiách sa objavili nové skutočnosti ohľadne novej 

strechy plavárne, čiže znova sa vraciam k tej otázke, ktorú som tu položil pred pár 
mesiacmi; chcem sa len opýtať, aký bude, aký je teraz predpokladaný ďalší postup, čo tieto 
informácie menia, aký je tam nejaký ten odhadovaný čas, ktorý je potrebný na odstránenie, 
prípadne náklady, má mesto nejaké informácie o tom? 

- druhá v podstate otázka, tá by sa týkala tej pokuty za nájomné byty, Ústavný súd odmietol 
sťažnosť ústavnú, chcem sa opýtať, čo to znamená pre mesto, platíme pokutu, budeme platiť 
pokutu, kedy budeme platiť pokutu?  

- čiže informácie o tomto, ďakujem, 
 
Mgr. Jozef Belický 
- najprv k plavárni, my sme dielo, ktoré sa stalo predmetom reportáže, tá reportáž, o jej 

kvalite ja nechcem tu diskutovať, lebo podľa mňa nikto na svete nie je takým odborníkom 
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v statike, aby z videozáberov rozhodol o kvalite zvarov, čo tam odznelo, to sú proste 
absurdnosti, ale máme relevantné dôkazy a to je znalecký posudok, znalecký posudok 
vypracoval, my sme zvolali štátny stavebný dohľad a znalecký posudok vypracoval na 
základe odporúčania komory stavebných inžinierov, vypracoval pán inžinier Bukov, statik 
slovenský, ktorého nám odporúčala komora stavebných inžinierov; ten znalecký posudok 
došiel k nejakým záverom, na základe tohto statického posudku sme dielo reklamovali  
a vypracúva sa teraz projektová dokumentácia s jeho nejakou koordináciou, aby sa dielo 
napravilo; nie sú to také fatálne chyby, ako sa to snaží niekto predstaviť, že na nás padá 
strecha, budeme o tom hovoriť neskôr, keď budú odstránené tie závady, keď pán inžinier 
Tamaškovič, spracovateľ projektovej dokumentácie, to predloží tak, aby mohol teda 
zhotoviteľ tie vady odstrániť; ale v zásade, obdržali sme list z 05.06., Zmluva o dielo 119/22 
zo dňa 31.01.2022 rekonštrukcia strešnej konštrukcie mestskej plavárne Šaľa odpoveď na 
reklamáciu, dňa 29.05. nám prostredníctvom pošty bola doručená Vaša písomná výzva na 
odstránenie vád a nedorobkov a reklamácia, s ktorou nás vyzývate na odstránenie vád diela; 
tzn. v čase, keď už sme mali ten znalecký posudok, aby sme mali relevantné doklady, že čo 
vlastne, týmto Vám oznamujeme a chceme Vás uistiť, že sme súčinní a pripravení pomôcť 
tejto veci, Vaša spokojnosť je pre nás veľmi dôležitá a snažíme sa čo najrýchlejšie  
a efektívne riešiť uvedený problém, ako je Vám iste známe táto situácia nevznikla z našej 
viny, ale z dôvodu, že statik Ing. Kálnay, ktorý zabezpečoval vypracovanie statického 
prepočtu oceľovej konštrukcie, v ním predloženom realizačnom projekte urobil bez nášho 
ako aj Vášho vedomia zmeny oproti projektu pre stavebné povolenie, ktoré boli až po 
realizácii diela a odbornom posúdení nezávislým statikom vyhodnotené ako vady diela, 
počas realizácie diela ani Ing. Tamaškovič ako stavebný dozor, ani Ing. Čibrik za stavebný 
úrad nevzniesli žiadne pripomienky k realizácii diela, keďže sa jednalo o vysoko odbornú 
otázku, ktorú v tom čase nevedeli bežným a štandardným spôsobom alebo postupom 
posúdiť; na základe Vášho podnetu sme začali vykonávať potrebné kroky, prešetrujeme 
daný problém, momentálne sa zaoberáme získaním ďalších informácií, analyzujeme 
situáciu, zabezpečujeme odborne spracovanú projektovú dokumentáciu zosilnenia oceľovej 
konštrukcie strechy a následne plánujeme nadväznú samotnú realizáciu, radi by sme Vás 
informovali, že odstránenie vyššie uvedeného problému je pre nás prioritou a snažíme sa ju 
vyriešiť čo najskôr, budeme Vás pravidelne informovať o postupe aj výsledku našich 
vyšetrovaní, v prípade, že budete potrebovať ďalšie informácie, neváhajte nás kontaktovať 
a my sa Vám obratom ozveme, ďakujeme za Vašu trpezlivosť a dôveru, sme si vedomí, že 
odstránenie problému môže byť náročné, ale ubezpečujeme Vás, že sme tu, aby sme Vám 
pomohli a našli spoločne uspokojivé riešenie s tým, že náklady na kompletné odstránenie 
vád, ktoré by bránili odovzdaniu nami objednaného diela, odstráni zhotoviteľ na svoje 
náklady, my sme síce objednali statický posudok nový, ale tak, ako aj ten znalecký posudok 
pána Ing. Bukova nám vyrefundovala firma Verony, ktorá bola dodávateľom, tak aj statický 
posudok nám oni preplatia, objednali sme si ho my, aby sa stal naším majetkom, dobre? 

- čiže rieši sa to, predpokladám v časovom, v časových horizontoch, že niekedy do konca leta 
tento problém by mohol byť vyriešený, lebo sa to rieši dokonca po častiach, že časť tej 
dokumentácie vždy ako je hotová, odobrená pánom Bukovom alebo teda je zhodnotená ako 
dostatočná, tak sa realizuje, do konca leta by to mohlo byť, mohlo byť za nami a mohli sme 
konečne dielo skolaudovať a prevziať, toľko k tomu,  

- čo sa týka pokuty, neviem, ja by som možnože zavolal právnika, ktorý nás zastupuje, pána 
doktora Lupricha, aby na toto odpovedal, dobre? aby vniesol trochu jasno, ale zatiaľ máme 
uzavretý kalendár nejakých splátok; my sa snažíme ešte o nejaké riešenie, ale kalendár 
nejakých splátok od januára budúceho roku, čo bolo jediné možné riešenie, ktoré sme mohli 
prijať vzhľadom na to, že sme podali na Ústavný súd sťažnosť a Ústavný súd ešte nie je 
poslednou inštanciou, takže my sa budeme brániť určite až do konca, 
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JUDr. Michal Luprich     
- dobrý deň prajem, takže ospravedlňujem sa za hlas, ale mal som prednedávnom trošku 

zdravotné problémy; takže čo sa týka tejto pokuty, samozrejme riešime to aj na vládnej 
úrovni, stále, neustále sa rieši tá situácia, pretože ako sme uviedli, zastávame ten názor, že 
neporušili sme zákon; na druhej strane je to o tom, že tomuto problému viacerí čelia, asi 
okolo 50 obcí tomuto čelí, nie sme jediní, takže samozrejme, my dávame všetky kroky na 
to, robíme všetky kroky na to, aby to bolo vlastne, aby sa to nejakým spôsobom doriešilo; 
samozrejme, ako povedal primátor, máme dohodnutý splátkový kalendár od februára 24  
s tým, že zatiaľ je to takto, ale ešte rokujeme; vzhľadom k tomu, že teraz idú voľby, tak 
chvíľku budeme čakať, ale potom budeme rokovať znova na tému, akým spôsobom štát sa 
postaví za to, že obce a mestá postupovali v súlade s inštrukciami Štátneho fondu rozvoja 
bývania a prakticky na základe toho majú byť pokutované, takže budeme vás o tom 
samozrejme informovať v čase, keď budeme mať ďalšie informácie o tom, ako čo bude,  
ale zatiaľ platí status aký momentálne je,  

 
Ing. Peter Andráši  
- ja by som len chcel, napriek teda môjmu pohľadu na tú plaváreň, určite nikto nemôže viniť 

mesto alebo čo, za to čo sa stalo, skôr by som sa chcel zamyslieť, ako môže dôjsť k tomu, 
že mesto objedná projekt, dostane vykonávací projekt, niekto vyhrá súťaž a jednoducho si 
vykonávací projekt dá spraviť niekde inde a bez, ako predpokladám, že bez úplného 
vedomia mesta, že ako vlastne k tomu môže dôjsť, ako tomu nerozumiem, hej, že 
predpokladám, že keby došli s papiermi, že chceme zmeniť, ja neviem, vykonávací projekt, 
tak určite niekto, buď pán Tamaškovič alebo Feri, zasiahnu, že hej, ako kontaktujte 
pôvodného v podstate zhotoviteľa toho vykonávacieho projektu, že prečo to takto svojvoľne 
spravili, tomu nerozumiem, ďakujem, 

 
Mgr. Jozef Belický 
- pretože si môžu všetci vybrať spomedzi registrovaných statikov Slovenskej republiky, pán 

Ing. Kálnay, ktorý robí pre nich statika, robil na viacerých ich dielach, je registrovaným 
statikom Slovenskej republiky, my sme nemali šancu jeho spochybniť, lebo on má normálne 
okrúhle razítko, to, že on spravil chybu, to s ním riešia v komore stavebných inžinierov, 

 
Ing. Peter Andráši  
- to som ale vravel, ale my sme nejaký vykonávací projekt mali, nemali? 
 
Mgr. Jozef Belický 
- vykonávací nie, my sme mali projekt na stavebné povolenie, 
 
Ing. Peter Andráši  
- projekt na stavebné povolenie a vykonávací si dala spraviť firma u pána Kálnaya, 
 
Mgr. Jozef Belický 
- vykonávací si dala spraviť firma, bolo to súčasťou verejného obstarávania, a oni si najali 

riadne registrovaného statika, 
 
Ing. Peter Andráši  
- čiže my sme nevlastnili vykonávací projekt? aha, tak potom ďakujem, 
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Ing. Peter Andráši  
- tak ja to položím ako otázku, aby to nebol podnet; môže niečo mesto spraviť, ja neviem, 

spraviť charitatívnu zbierku pre Slovenskú správu ciest, až teda ona má tých päťdesiat čiar 
na prechodoch spraviť po tej rekonštrukcii cesty alebo čo môže mesto spraviť, aby to tam 
nastriekali, pretože, to nie je otázka potom, že či, ale len kedy niekto vstúpi a niekto 
nezbadá, 

 
Mgr. Jozef Belický 
- neviem kde, 
 
Ing. Peter Andráši 
- v podstate to, čo rekonštruovali, tú celú cestu až do Kolárova alebo možno až na rovník,  

to mne je jedno, neviem koľko stojí taká farba, hej, alebo už na moste rozkradli všetko,  
ja neviem ako, či môžeme my niečo spraviť? 

 
Mgr. Jozef Belický 
- tú cestu nevlastní Slovenská správa ciest, 
 
Ing. Peter Andráši 
- ale oni to robili, nie? 
 
Mgr. Jozef Belický 
- nie, to je mestská, 
 
Ing. Peter Andráši 
- tak môžeme my niečo spraviť? 
 
Mgr. Jozef Belický 
- môžeme, požiadať vedľa sediaceho poslanca, aby interpeloval v rámci zasadnutia 

Nitrianskeho samosprávneho kraja, 
 
Ing. Peter Andráši 
- tak to môžeme aj ... 
 
Mgr. Jozef Belický 
- ako zhotoviteľa a objednávateľa diela, aby vyznačili cestu, ja to urobím určite, 
 
Ing. Peter Andráši 
- lebo to je otázka naozaj, naozaj, že ...  
 
Mgr. Jozef Belický 
- to si objednávala VÚC jednoducho túto cestu, aj zhotoviteľa, to nemá nič s SSC-čkou, 
 
Ing. Peter Andráši 
- dobre, však to je v poriadku, len dobre by to bolo zakončiť, ako to je to celá slovenská ...  
 
Róbert Tölgyesi – faktická poznámka           
- túto požiadavku som včera predložil šéfovi oddelenia dopravy, riešia to už aj s políciou,  

s dopravnou políciou, všetko, takže budú to robiť, dá sa povedať, v nejakej bližšej dobe, 
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Mgr. Jozef Belický 
- ďakujeme pekne, predpokladám, že súria aj oni to dielo, 
 
Ing. Gabriela Lacková 
- chcela by som poprosiť o tie fotografie, ja by som mala otázku teda na mesto, či by mohlo 

urgovať ako opravu tých technických príčin, kvôli čomu je uzatvorený tento ľudový dom, 
lebo teraz pred sezónou letnou, kde títo kúpajúci sa ľudia z Diakoviec budú sem prichádzať, 
to bolo jediné miesto, kde mohli niečo v Šali akosi pozrieť, také hodnotné, tak by som 
chcela sa opýtať, teda buď poslancov NSK alebo neviem, čo by mesto v tomto mohlo 
urobiť, že kde je príčina, ako čo je tá technická príčina a prečo teda do odvolania, 

 
Mgr. Jozef Belický 
- pán viceprimátor, chceš k tomu niečo? nech sa páči, 
 
Róbert Tölgyesi  
- technická príčina je plot, ten vplyvom silného vetra je naklonený, je spadnutý, v pondelok 

sme mali zastupiteľstvo SMK, kde sa vyčlenilo 20.000 EUR na opravu tohto celého, takže 
teraz sa to bude riešiť všetko, strecha zatiaľ nie, len to oplotenie, patrí to už NSK, predtým 
to patrilo myslím, že Trnava, 

 
Ing. Róbert Andráši  
- ja som hovoril s Veronikou, aj správkyňou toho domčeku, ohľadne tohto, že tento rok to už 

otvorené nebude, lebo vlastne, keď sa to dokončí, to sa plánuje nejaký september, október 
a tým pádom na zimu to už otvárať nebudú; ale áno, bola tam táto dlho postupnosť 
pridelenia financií, táto súťaž a teda až budúci rok to bude znova otvorené od tej, jak to 
zvykne byť, od tej jari, od toho mája,  

 
Mgr. Jozef Belický 
- pani poslankyňa, skúsime ešte niečo s tým spraviť, dobre? 
 
RSDr. Peter Gomboš 
- ja by som sa chcel odborne spýtať, oslovili ma obyvatelia miestnej časti Veča, Hospodárska 

ulica, tá štvrť, ako to vyzerá s optikou? 
 
Mgr. Jozef Belický 
- s ktorou optikou? s optickým káblom? som myslel, že s predajňou? okej, takže s optickým 

káblom, dobre, 
 
RSDr. Peter Gomboš 
- ešte jednu, alebo odpovieš teraz? 
 
Mgr. Jozef Belický 
- to je Hospodárska? nemám na to odpoveď, 
 
RSDr. Peter Gomboš         
- no a druhá vec je tá, že ma oslovili obyvatelia v areáli, teda ulica 8. mája, kde máme 

nainštalované to ihrisko, kde prejavujú nespokojnosť s tým, že je tam hluk, otváracie hodiny 
vieme v letnej sezóne sa posunuli a otázka znie, že či aj tam je nejaký správca, lebo máme 
údajne správcov ihrísk, či by sa tam nemohlo proste častejšie dohliadať, určite sa ihrisko 
zrušiť nedá, čo by oni nedbali, ale proste, aby sa tam spravili opatrenia, ktoré obmedzia ten 
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hluk, ktorý tam je; ja som sa tam bol pozrieť, áno, bývajú tam skupinky, púšťa si tam 
magnetofón, ani nehrajú futbal alebo že by kopali do tých mantinelov, ale bolo by vhodné, 
keby sa aj do tejto časti nejaký ten správca, neviem či máme, dostavil, aby sme spravili 
zadosťučinenie, že tí ľudia, ktorí tam bývajú, budú mierne spokojnejší, ďakujem, 

 
Ing. Jana Nitrayová 
- dobrý deň prajem, áno, na športovom ihrisku 8. mája máme správcu, vieme o tomto 

probléme, predĺžili sme tam prevádzkové hodiny z dôvodu požiadaviek športu chtivých 
ľudí, ale tá situácia naozaj prináša to, že zvážime, že sa vrátime k pôvodným, s tým, že tento 
správca s nami komunikuje, viem presne o tom, dokonca volával aj mestskú políciu  
a myslím si, že opätovne sa vrátime k tomu času, je veľmi ťažko, viem, že to ihrisko má aj 
svojich priaznivcov, ale má aj nepriaznivcov a že sú tam tieto skupinky, sčasti chvíľu tie 
skupinky ho nenavštevovali, evidentne sa zrejme zase vrátili, ale v spolupráci s mestskou 
políciou to budeme riešiť a sledovať, 

 
Ing. Gabriela Lacková  
- ja by som chcela mať takú pripomienku, že môj vnuk tam chodí na to ihrisko a rozprávali 

sa o tom hluku a vraj existujú také tlmiace panely, ktoré by sa mohli tam namontovať, aby 
teda nebolo to rušenie až také veľké, 

 
Mgr. Jozef Belický 
- existujú, máme ich namontované už na zimnom štadióne, kde ich namontoval pán inžinier 

Tánczos, nevidím to ako úplne najlepšie riešenie, pretože ak zakryjeme okná všetkým 
ľuďom v činžiaku, tak určite im to bude vadiť viac ako teraz ten hluk, 

 
Ing. Gabriela Lacková 
- na tie mantinely som myslela, 
 
Mgr. Jozef Belický 
- to nestačí, to by muselo mať výšku, lebo tá zvuková krivka má nejakú hladinu, nejakú 

výšku, v ktorej sa šíri, nie je to také jednoduché, riešili sme to už mnohokrát, ale už sme 
zvýšili sieť, lebo najskôr to bol problém, potom to je problém, dali sme tam teraz stromy sa 
tam vysadili, však teraz nedávno si sa nakoniec aj Ty podieľala na tej výsadbe tých stromov, 
jednoducho robia všetko preto, ale je mimoriadne ťažké nájsť konsenzus medzi potrebami 
mladých rodín a ľudí, ktorí už deti nemajú a ihrisko nepotrebujú, veď toto prežívame, na 
Nešporovej sme to prežívali, takmer na všetkých uliciach v Šali, kde chceme umiestniť 
ihrisko, všade sa nájde skupina ľudí, ktorí sú proti, ktorí by boli najradšej, keby sa deti hrali 
možno v Hetmíne, ale tak to nemôže byť, proste tie ihriská tu treba v tomto meste, tu musí 
si nájsť domov každý, aj tie mladé rodiny, aj tí starší, voľakedy o tomto nebola v tomto 
meste vôbec diskusia, dneska pri každej jednej aktivite, či je to ihrisko pre kojencov alebo 
pre tínedžerov, je úplne jedno, všetko má svojho zdravého odporcu, my zápasíme s každým 
jedným ihriskom, ktoré kdekoľvek umiestňujeme, petícia, nesúhlas, chceme ihriská, ale 
úplne inde než tu pri nás, čiže toto je veľmi ťažko naozaj nájsť, my sa snažíme nájsť také 
technické opatrenia, robiť, aby sme minimalizovali ten hluk, no ale jednoducho ľudia musia 
byť k sebe trochu tolerantní, niekde sa naozaj tie deti musia hrať, 

 
Ing. Gabriela Lacková 
- je to obľúbené ihrisko, 
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Mgr. Jozef Belický 
- no však je, samozrejme, 
 
Ing. Gabriela Lacková 
- je to smola, že je akurát tam, 
 
Mgr. Jozef Belický 
- a kde by potešilo obyvateľov? potom privítam všetky návrhy, dobre? lebo nevieme 

umiestniť žiadne ďalšie ihrisko, 
 
Ing. Gabriela Lacková 
- je to odizolované tam vedľa ... 
 
Mgr. Jozef Belický 
- ešte aj tam je s tým problém naďalej, dobre, pokračujeme, ak nemá niekto ďalšiu,  
- na optiku Ti odpovieme, pán poslanec, písomne, dobre? lebo neviem. 
 
 

ČASŤ III. 
PREDKLADANÉ MATERIÁLY 

 
A. INFORMAČNÉ MATERIÁLY A SPRÁVY 
 
1. Správa z kontroly vykonanej ÚHK - materiál číslo A 1/4/2023  
Predložila Ing. Martina Bartošovičová, hlavná kontrolórka mesta 
Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 
 
Diskusia: 
 
Mgr. Róbert Čibrik 
- najprv by som sa len chcel opýtať, ja som zaregistroval alebo resp. zaregistroval som, že 

tento materiál bol pomerne neskoro zadaný do systému, len ja som si to nevšimol alebo bol 
o niečo neskôr zadaný ako ostatné? 

 
Ing. Martina Bartošovičová  
- konkrétne správa z kontroly vykonanej ÚHK? 
 
Mgr. Róbert Čibrik 
- áno, presne tak, 
 
Ing. Martina Bartošovičová  
- nie, správa bola doručená, myslím si, že medzi prvými, možno, materiálmi; neviem o tom, 

že by bol zadaný neskôr, možno stanovisko, ak si dovolím teda, k záverečnému účtu bolo 
predložené neskôr, 

 
Mgr. Róbert Čibrik 
- táto správa bola okej, dobre, 
 
Ing. Martina Bartošovičová  
- správa bola predložená, 
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Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Mestské zastupiteľstvo v Šali 
A. prerokovalo 

správu z kontroly plnenia opatrení prijatých na odstránenie zistených nedostatkov 
z kontroly stavu a nakladania s pohľadávkami mesta Šaľa, 

B. berie na vedomie 
správu z kontroly plnenia opatrení prijatých na odstránenie zistených nedostatkov 
z kontroly stavu a nakladania s pohľadávkami mesta Šaľa. 

 
Prezentácia: 18 
Za:  18 
Proti:    0 
Zdržal sa:   0 
 
MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 
 
 
2. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky a ÚHK na II. polrok 2023  

- materiál číslo A 2/4/2023  
Predložila Ing. Martina Bartošovičová, hlavná kontrolórka mesta 
Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 
 
Diskusia: 
 
Mgr. Róbert Čibrik 
- ja by som mal doplňujúci návrh k tomuto Vášmu návrhu, chcel by som doplniť do plánu 

kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na druhý polrok 2023 „kontrolu súladu 
poskytovania pôžičiek konateľom spoločnosti MeT Šaľa zamestnancom spoločnosti v roku 
2019 - 2022 s § 15a Zásad hospodárenia s majetkom mesta Šaľa, podmienky výkonu 
pôsobnosti valného zhromaždenia spoločnosti s ručením obmedzeným, kontrola by mala 
byť tiež zameraná na určenie zodpovedných osôb za prípadné porušenie zásad hospodárenia 
a informáciu, kto o pôžičkách rozhodol a kto stanovil podmienky čerpania; z dôvodu, prečo 
toto navrhujem, zastávam názor, že pri poskytovaní týchto zamestnaneckých pôžičiek došlo 
opakovane v priebehu niekoľkých rokov k porušeniu Zásad hospodárenia s majetkom mesta 
Šaľa a to konkrétne k porušeniu § 15a; už len z tohto podozrenia teda je podľa môjho názoru 
potrebné, aby toto preveril Útvar hlavného kontrolóra, takže toto by som mal tento 
doplňujúci návrh; rád by som poznal k tomu stanovisko teda mestského kontrolóra, 

- a potom by som sa chcel ešte opýtať, či je možné, aby aj verejné obstarávania a konkrétne, 
pretože sme uvažovali nad tým, že by sa taktiež do plánu kontrol doplnila kontrola 
verejných obstarávaní, a to je „Zvýšenie kybernetickej bezpečnosti mesta Šaľa“ a verejné 
obstarávanie „Moderné technológie – Šaľa na ceste SMART“, či je možné, aby túto 
kontrolu podľa Vášho názoru teda vykonal Útvar hlavného kontrolóra, 

 
Mgr. Jozef Belický     
- všetko? 
 
Mgr. Róbert Čibrik 
- zatiaľ áno, 
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Mgr. Jozef Belický 
- pani hlavná kontrolórka, 
 
Ing. Martina Bartošovičová  
- dovolím si, ďakujem teda za otázky, dovolím si najskôr reagovať k verejnému obstarávaniu, 

dostala som vaše písomné návrhy, kde ste teda uviedol alebo uviedli ste vy asi ako Tím kraj 
Nitra, že chcete doplniť do plánu kontrolnej činnosti tieto tri kontroly; keďže som 
komunikovala s pani poslankyňou Kántorovou, tak už som jej v podstate telefonicky 
vysvetlila, aký je postup v podstate pri verejnom obstarávaní a či je možné a nemožné  
v podstate takúto kontrolu vykonať, nedovolím si tvrdiť, že nie je možné vykonať takúto 
kontrolu, je, kontrolu vo verejnom obstarávaní môže vykonať podľa mňa, môžu vykonať aj 
tri subjekty, môžem to vykonať aj ja a môže to vykonať Úrad pre verejné obstarávanie, robí 
to riadiaci orgán, je to v jeho kompetencii, v podstate oni majú na to svojich ľudí  
a odborníkov, aby takéto kontroly vykonali, ja som si dovolila pri týchto dvoch verejných 
obstarávaniach vypýtať od svojej kolegyni, ktorá má na starosti vlastne projekty a verejné 
obstarávanie, či toto verejné obstarávanie je už ukončené a či už prišlo vlastne ku kontrole, 
finančnej kontrole ex post, keďže ja nemám tieto všetky informácie, nie som, pravdaže 
chodiaca encyklopédia a bolo mi doručené vlastne od kolegynky, že obidve verejné 
obstarávania boli ukončené a bola tam vykonaná finančná kontrola ex post, kedy si myslím, 
že asi vyššia dištancia, ktorá je asi vyššia odo mňa, nie asi, ale určite, riadiacim orgánom  
v jednom projekte, keď je to podlimitka, bolo vlastne Ministerstvo dopravy, kde si myslím, 
že majú väčšie kompetencie ako ja, oni sú kompetentní udeľovať pokuty, tak v tomto 
prípade určite nie a druhé verejné obstarávanie bolo dokonca nadlimitka, kde do toho 
vstupuje aj ÚVO – Úrad pre verejné obstarávanie, ktorý v podstate kontroluje proces 
verejného obstarávania ešte pred podpísaním zmluvy a taktiež vlastne bola vykonaná 
finančná kontrola ex post, takže to by som vám povedala k tomu verejnému obstarávaniu  
a kontrole, myslím si, že duplicitne kontrolovať ... 

 
(... nezrozumiteľný zvukový záznam ...) 
 
Ing. Martina Bartošovičová  
- áno, boli skontrolované, ja tie správy mám predložené s výsledkom kontroly, že neprišlo  

k žiadnym porušeniam, 
 
Mgr. Róbert Čibrik 
- ďakujem, čiže zotrvám len na tom svojom prvom doplňujúcom návrhu, 
 
Mgr. Jozef Belický 
- tam bola vykonaná kontrola dozornou radou tejto spoločnosti a výsledok tej kontroly bol 

predložený; aby som tomu teraz úplne správne rozumel, týmto dvom návrhom, lebo oni boli 
(mám pocit) tri tie návrhy, ešte na jeden dôjde predpokladám, lebo pani poslankyňa 
Kántorová to poslala aj mne,  

 
Mgr. Róbert Čibrik 
- áno, 
 
Mgr. Jozef Belický 
- áno, však ja som si prečítal tie návrhy, to je v poriadku,  
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Mgr. Róbert Čibrik 
- tzn. dva nebudú, čiže dva sme si teraz vysvetlili a zostane len jeden, 
 
Mgr. Jozef Belický 
- zostane len jeden, ktorý? a ktoré dva nebudú? 
 
Mgr. Róbert Čibrik 
- teraz čo sme riešili tie verejné obstarávania, dve verejné obstarávania, kde prebehla už 

kontrola, 
 
Mgr. Jozef Belický 
- áno, tie dve verejné obstarávania, no a to ma teda prekvapilo, že na toto stačil jeden telefonát 

na úrad, nemuseli sme tu teraz o tom diskutovať a nemuseli ste pripravovať návrh, lebo  
z tohto vyplýva len jedno, že máme problém s tým, ako kontrolu vykonala dozorná rada 
zvolená tu v mestskom zastupiteľstve vo vzťahu k pôžičkám, pretože konkrétne tohto bodu 
sa týkala kontrola dozornej rady a myslím, že jej záver tu bol predsedom dozornej rady 
prezentovaný na minulom mestskom zastupiteľstve a nie je to úplne bežné a nie je to také 
jednoduché, aby hlavná kontrolórka vykonala takúto kontrolu, lebo my môžeme aj v našej 
spoločnosti len niektoré veci, no ale to je nakoniec na ňu, že ako sa vysporiada s týmto, ak 
tu bude prijaté také uznesenie, 

 
Mgr. Róbert Čibrik 
- je to skôr na nás, na poslancoch, či vôbec to prejde, 
 
Mgr. Jozef Belický 
- všetko v poriadku; a to druhé sa týka kontroly, ktorú vykonal Úrad pre verejné obstarávanie, 

ale toto je ľahko dostupná informácia, pretože my sme mali ex post aj ex ante kontrolu 
Implementačnej agentúry a ešte aj kontrolu ÚVO v tom jednom prípade, v druhom prípade 
Implementačná agentúra, tak nerozumiem, že v čom bol zmysel venovať sa príprave 
takéhoto návrhu, pretože toto je ľahko dostupná informácia, 

 
Mgr. Róbert Čibrik 
- teraz to bolo vysvetlené, takže ja som to pochopil, čo hovorila pani hlavná kontrolórka ... 
 
Mgr. Jozef Belický 
- okej, dobre, dobre, čiže trváme naďalej na tom, že to, čo tu predstavil predseda dozornej 

rady ako výsledok ich šetrenia ohľadne pôžičiek nie je dostatočne dôveryhodné a má to 
prešetriť hlavná kontrolórka, aby som tomu správne rozumel, áno? 

 
Mgr. Róbert Čibrik 
- áno, 

 
Mgr. Jozef Belický 
- dobre, ďakujem veľmi pekne, 
- iba tento jeden návrh teda vyplynul z diskusie, dobre, takže to, čo tu prezentoval minule pán 

predseda dozornej rady sa má prešetriť ešte útvarom hlavného kontrolóra, aby som tak 
správne tomu porozumel, áno? 

- teda dobre, z diskusie vyplynul jeden poslanecký návrh, 
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Hlasovanie o poslaneckom návrhu Mgr. Róberta Čibrika: 
- navrhol doplniť do plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky a ÚHK  na II. polrok 2023 

„Kontrolu súladu poskytovania pôžičiek konateľom Spoločnosti MeT Šaľa zamestnancom 
spoločnosti v rokoch 2019 – 2022 s § 15a Zásad hospodárenia s majetkom mesta Šaľa  
– Podmienky výkonu pôsobnosti valného zhromaždenia v spoločnosti s ručením 
obmedzeným“. Kontrola by mala byť tiež zameraná na určenie zodpovedných osôb za 
prípadné porušenia Zásad hospodárenia, ako aj informáciu, kto o pôžičkách rozhodol a kto 
stanovil podmienky ich čerpania. 

Prezentácia: 19 
Za:    6 
Proti:    6 
Zdržal sa:   7 
Poslanecký návrh Mgr. Róberta Čibrika nebol prijatý. 

 
 

Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Mestské zastupiteľstvo v Šali 
A. prerokovalo 

návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky a ÚHK na II. polrok 2023, 
B. schvaľuje 

plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky a ÚHK na II. polrok 2023.  
 

Prezentácia: 19 
Za:  17 
Proti:    2 
Zdržal sa:   0 
 
MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 
 
 
3. Správa o plnení uznesení mestského zastupiteľstva - materiál číslo A 3/4/2023  
Predložila Ing. Jana Nitrayová, prednostka MsÚ 
Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 
Predkladateľka upozornila na Uznesenie číslo 7/2022 – IV., ide o úlohu, ktorá vyplynula z tohto 
uznesenia, obstarávať zmeny a doplnky centrálnej mestskej zóny, ale je to úloha, ktorá 
nadväzuje na schválenie Zmien a doplnkov veľkého územného plánu č. 8, ktorý ešte doposiaľ 
nebol ukončený a teda ani schválený, tak navrhujeme pri tomto uznesení predĺžiť termín 
plnenia, pretože logicky centrálna mestská zóna je dielčia časť nadradeného územného plánu 
mesta. 
 
Diskusia: 
 
Peter Szalay 
- my sme sa o tomto materiáli nemali čas pobaviť, ale ja by som mal jednu takú len technickú 

požiadavku, v tej tabuľke, ktorá je prílohou tohoto materiálu, bolo by možné označiť, čo ja 
viem, zelenou farbou tie, ktoré boli úspešné, nejakou inou farbou, ktoré boli neúspešné,  
ja som si ich prešiel všetky a kým som to dočítal, tak som zistil, že neúspešné, že by som si 
to vedel nejak selektovať, ďakujem, 
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Ing. Jana Nitrayová 
- pokúsime sa vám to urobiť aj takto, vy máte žltou farbou vyznačené, ktoré sú aktuálne, 

ktoré sa dopĺňajú, čiže ktoré sú nové, ale zase dobre, vieme urobiť aj to úspešné, neúspešné, 
farebne rozlíšime, dobre? 

 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Mestské zastupiteľstvo v Šali   
A. prerokovalo 

správu o plnení uznesení mestského zastupiteľstva, 
B. berie na vedomie 

správu o plnení uznesení mestského zastupiteľstva, 
C. schvaľuje 

predĺženie termínu plnenia úlohy z Uznesenia č. 7/2022 – IV. zo dňa 20. októbra 2022 
(zabezpečiť obstaranie spracovania obsahu a rozsahu Zmien a doplnkov č. 5 územného 
plánu centrálnej mestskej zóny Šaľa v rozsahu prerokovaného materiálu vrátane 
doplňujúcich pripomienok a požiadaviek)  
T: II. polrok 2024 

 
Prezentácia: 19 
Za:  19 
Proti:    0 
Zdržal sa:   0 
 
MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 
 
 
4. Správa o činnosti a rozbor hospodárenia Mestského kultúrneho strediska v Šali za  

rok 2022 - materiál číslo A 4/4/2023 
Predložil Ing. František Botka, vedúci MsKS 
Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 
 
Diskusia: 
 
Ing. Ingrid Kántorová 
- chcela by som poďakovať pánovi Botkovi za veľmi kvalitne vypracovanú správu aj 

detailne, aj za to, že rozvíja aktivity kultúrne, rozvíjajú, teda MsKS v Šali, a tým pádom 
vlastne Šaľu reprezentujú aj doma, aj v zahraničí často,  

- mám takých pár otázok alebo podnetov, jedno z toho je Večianske slávnosti sa teda konajú 
na parkovisku supermarketu v blízkosti hlavného ťahu, už určite ste na to počuli veľa 
kritiky, ja sa chcem opýtať, že či sa neuvažuje nad nejakým vhodnejším a bezpečnejším 
miestom, napr. nad štadiónom, kde sa tiež konajú nejaké akcie a celkom úspešne, 
neuvažovalo sa nad tým? 
 

Ing. František Botka  
- ale uvažovalo, len zatiaľ si myslíme, že toto miesto je bezpečnejšie, lebo jednoducho keby 

ľudia išli teda tam, tak všetci musia cez hlavnú cestu a gro tých návštevníkov je zo sídliska 
a z okolia; hovorili sme na túto tému aj s primátorom, aj s vedením mesta teda, že či by sa 
to nedalo dať do tých priestorov na to ihrisko, tzv. tréningové ihrisko, ale zatiaľ sme sa 
nejak, zatiaľ sme toto miesto... (nezrozumiteľný zvukový záznam),  
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Ing. Ingrid Kántorová 
- vám toto pripadá vhodnejšie, hej? no dobre, takže asi zatiaľ nie,  
- ešte sa chcem opýtať na Šalianske slávnosti, vlastne, či sa nad tým neuvažovalo, že by sa 

presunuli do takého tradičného termínu, keďže večianske sa konajú v čase hodov 
večianskych, že či prečo by sa nemohli šalianske konať v čase šalianskych hodov, lebo takto 
máme vlastne v priebehu mesiaca dve veľké akcie v meste, je to taký trošku nátresk, 

 
Ing. František Botka  
- Večianske slávnosti na budúci rok budú posunuté o týždeň, vzhľadom aj na tie dažďové 

dni, a šalianske už boli zorganizované aj na hody v Šali, je to vec dohody, keď vedenie 
mesta nám povie, že máme to robiť v septembri, na šalianske, tak to zorganizujeme vtedy, 
ale nejak tento termín nám lepšie vyhovuje a sú tam potom aj iné veľké podujatia  
v septembri, Terrawag a iné podujatia, ktoré by potom kolidovali s tým, 

 
Ing. Ingrid Kántorová 
- dobre, ešte sa chcem opýtať na takú vec, že prečo MsKS neorganizuje viac takých podujatí, 

ktoré sú spojené s nejakými výročiami alebo pamätnými dňami Slovenskej republiky, ako 
napr. Nežná revolúcia, Ústava, Vznik nezávislej Slovenskej republiky, neplánuje sa to? 
 

Ing. František Botka  
- nie, ja si myslím, že občianske združenia a organizácie, ktoré teda majú v predmete činnosti 

toto, tak to organizujú a my spolupracujeme s nimi, ozvučujeme alebo teda im pomáhame 
technicky pri zabezpečovaní, my zabezpečujeme kultúrne podujatia, 

 
Ing. Ingrid Kántorová 
- okej, ešte dve, teda jeden podnet a jedna otázka,  
- ktoré podujatia organizujete pre vekovú skupinu 12 – 18 rokov a teda keď ich organizujete, 

tak prečo nie je o nich tak nejako viac informované? no to je taká dosť slabá cieľová 
skupina, teda nie slabá, je silná, ale málo podujatí je pre ňu nejako, 

 
Ing. František Botka  
- tak to je dosť ťažko takto, že od 12 do 18, neviem kto je ...,  
 
Ing. Ingrid Kántorová 
- takí tínedžeri, no, 
 
Ing. František Botka  
- robíme oldiesky, máme ešte naplánované dve oldiesky, to sú tí 18 roční, ktorí tam väčšinou 

chodia, tí 12 roční, to sú školáci, tak tam prakticky my spolupracujeme a pomáhame pri 
organizovaní rôznych podujatí školám, to sú do 15 rokov, to sú základné školy,  

 
Mgr. Jozef Belický 
- ešte mládežníckemu parlamentu, 
 
Ing. Ingrid Kántorová 
- tak mládežnícky parlament nie je súčasťou MsKS, 
 
Ing. František Botka  
- my spolupracujeme s nimi veľmi úzko a veľa podujatí robíme spolu, 
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Ing. Ingrid Kántorová 
- dobre a už posledná vec, v správe sa uvádza, že sa pracuje na aktualizácii VZN o pamiatkach 

a pamätihodnostiach mesta, tak sa len chcem opýtať, že v akom stave je tá aktualizácia, asi 
približne? 
 

Ing. František Botka  
- to sa asi treba opýtať toho, kto to má, neviem, kto to má, tuším Eliška Vargová? pani 

doktorka Pekárová, 
 
Ing. Ingrid Kántorová 
- dobre, tak ja sa potom opýtam pani Pekárovej, dobre, ďakujem veľmi pekne, 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Mestské zastupiteľstvo v Šali 
A. prerokovalo 

správu o činnosti a rozbor hospodárenia Mestského kultúrneho strediska v Šali za  
rok 2022, 

B. berie na vedomie  
správu o činnosti a rozbor hospodárenia Mestského kultúrneho strediska v Šali za  
rok 2022.     

 
Prezentácia: 19 
Za:  19 
Proti:    0 
Zdržal sa:   0 
 
MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 
 
 
5. Informácia o výsledku kontroly NKÚ SR – Zelená infraštruktúra v mestách a obciach 

- materiál číslo A 5/4/2023 
Predložila Ing. Jana Nitrayová, prednostka MsÚ 
Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 
Predkladateľka uviedla, že mesto Šaľa bolo vybraté v rámci kontrolnej činnosti, kde predmetom 
práve tejto kontroly je téma zelená infraštruktúra, Najvyšší kontrolný úrad v meste Šaľa 
vykonal kontrolu projektu vnútroblok a revitalizácia, teda Revitalizácia vnútrobloku na  
sídlisku Veča a skontrolované ostatné drobné zelené projekty s tým, že dĺžka kontroly bola od 
februára 2023 a záverečné stanovisko nám bolo doručené 26. júna; som veľmi rada, že bol to 
záznam, že táto kontrola dopadla bez kontrolných zistení, bola veľmi rozsiahla a samozrejme 
skonštatovala tak finančné plnenie, realizáciu, aj udržateľnosť projektu, že je bez kontrolných 
zistení; našou povinnosťou je vám predložiť túto správu a túto informáciu aj s návrhom 
uznesenia, ktoré je potrebné potom zaslať na Najvyšší kontrolný úrad, ďakujem pekne. 
 
Diskusia: 
 
Mgr. Róbert Čibrik 
- ja len stručne, len toľko k tomu, že vzhľadom na skutočnosť, že táto správa bola teda 

založená dva dni, tak nie je možné samozrejme ju nejak extra naštudovať, tzn. že z tohto 
dôvodu sa my zdržíme hlasovania, ďakujem, 
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Mgr. Jozef Belický 
- si myslím, že už kvôli tomu ste sa zdržali alebo teda ste boli proti zaradeniu do programu,  
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Mestské zastupiteľstvo v Šali 
A. prerokovalo 

informáciu o výsledku kontroly NKÚ SR – Zelená infraštruktúra v mestách a obciach, 
B. berie na vedomie 

informáciu o výsledku kontroly NKÚ SR – Zelená infraštruktúra v mestách a obciach. 
 
Prezentácia: 19 
Za:  17 
Proti:    0 
Zdržal sa:   2 
 
MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 
 
 
6. Informácie z rokovania Komisie územného plánovania, výstavby a dopravy týkajúce 

sa parkovacej politiky a strategických dokumentov z oblasti dopravy - bod číslo  
A 6/4/2023 (ústna informácia) 

Predložil Ing. Tomáš Mészáros, predseda Komisie územného plánovania, výstavby a dopravy 
pri Mestskom zastupiteľstve v Šali 
 
Predkladateľ predložil prezentáciu a uviedol bod číslo A 6/4/2023 ako ústnu informáciu:   
„Nakoľko momentálne sme ešte na šiestom bode a čas nás tlačí, bude to iba také v rýchlosti, 
hlavným cieľom našej komisie sú tieto tri – zvýšenie kvality, zvýšenie štandardu a zvýšenie 
dostupnosti, to sú tri ciele, ktoré si komisia kladie. 
Na úvod, keď som rozmýšľal, že čo vám všetko povedať alebo ťažko sa mi rozpráva alebo resp. 
s viacerými s vami som sa už na túto tému rozprával, avšak sú poslanci, s ktorými sme ešte túto 
tému nekomunikovali, tak rozdelil by som občanov mesta Šaľa do dvoch skupín, prvá skupina 
je občan bez automobilu, druhá skupina je občan s automobilom a to, čo máme spoločné od 
týchto dvoch skupín, je daň z nehnuteľností, pokiaľ občania vlastnia nehnuteľnosť a sú 
podielové dane, avšak občan bez auta má absolútne inakšie priority, ale úplne iné očakávania 
od mesta, občan bez auta, pokiaľ to zjednodušíme, očakáva od mesta, že tu budú kvalitné 
cyklotrasy, kvalitné chodníky a kvalitná MHD. Avšak je diametrálny rozdiel od občana  
s automobilom, jeho priorita je, aby boli kvalitné cesty v meste a parkovacie miesta. 
Parkovaciu politiku, ktorú sme sa rozhodli riešiť, je potrebné, alebo, keď sme na začiatku 
rozmýšľali, že budeme túto parkovaciu politiku riešiť, tak sme si povedali, že je možné túto 
parkovaciu politiku riešiť, avšak na lepšie prirovnanie, že ako cibuľu, tzn. postupne nabaľovať 
a riešiť problémy a definovať priority. Pokiaľ by sme chceli riešiť naraz, môžeme naraziť na 
taký odpor občanov, že sa stane parkovacia politika neuskutočniteľná. Keď opätovne, úplne to 
zjednoduším, Šaľa je mestom, kde je pri troche snahy možné sa dostať z bodu A do bodu B, 
čiže od začiatku na koniec mesta, pešo, prípadne využitím bicykla, museli alebo potrebovali 
sme sa vydať pri parkovacej politike nejakým smerom a pokiaľ začneme spoplatňovať 
parkovanie, hoc aj symbolicky na našom území, už začneme vytvárať trh a časom veríme, že 
to bude atraktívne aj pre súkromného investora, ktorý začne budovať parkovacie domy so 
zelenou strechou, ktoré si my tak túžime, avšak je potrebné začať.  
Pri parkovacej politike musíme byť reálni, nevieme všetko zabetónovať a všade vytvoriť 
parkovacie miesta, reálna predstava, ktorú sme si dali a ktorú by sme vedeli pri veľmi veľkej 
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snahe uskutočniť, je jedno parkovacie miesto na jednu bytovú jednotku, podčiarkujem tam to 
slovo, pri veľmi veľkej snahe, avšak je potrebné parkovanie regulovať, momentálne nechcem 
zachádzať do nejakých detailov, ale kedysi, keď boli budované domy a byty, tak ten koeficient 
parkovania bol nastavený na 07, tzn. na jednu bytovú jednotku pripadalo 07 parkovacieho 
miesta. Veľmi dobre všetci vieme, že momentálne byt, ktorý má 5 člennú domácnosť, nie je 
absolútne problém mať 2 – 3 automobily, avšak tieto 2 – 3 automobily musia niekde 
zaparkovať, ideálne niekde, aby sme na ne videli, v obývačke a pod.  
Rozhodli sme sa zadefinovať si dva hlavné body, ten prvý bod, ktorý tu vidíte, sú okamžité 
opatrenia, ktoré sa dajú robiť aj za málo peňazí, sú realizovateľné, medzi tie okamžité opatrenia 
je prijatie Všeobecne záväzného nariadenia o parkovacej politike, ktoré, pokiaľ sa nám to 
podarí, chceli by sme vám predložiť v septembrovom zastupiteľstve; ďalším takým plánom, 
ktorý dúfajme, že sa nám to podarí dokončiť do septembra, verím tomu, že kolegyne nás v tom 
podporia, sú strategické dokumenty, ktoré by som takisto odprezentoval. Druhým bodom, ktorý 
sme si dali, je dopravno-organizačné opatrenia, tzn. komunikácia a pomoc mestskej polícii, 
avšak tak, ako som vám na začiatku spomínal, dopravu v meste je potrebné riešiť ako cibuľu, 
tzn. prvá šupka, druhá, tretia, nemôžme skákať medzi týmito bodmi, tzn. najprv je potrebné 
prijať nejaké všeobecne záväzné nariadenia, mať nejaké strategické dokumenty, potom je 
možné následne riešiť dopravno-organizačné opatrenia, inými slovami, či tá cesta bude 
jednosmerná, z ktorej strany bude jednosmerná atď.. 
Pri tejto našej snahe, dovolil som si ja zahrnúť slajd (slide), pomáha nám aj projekt, ktorý tu 
bol spomínaný, je to pomoc projektu „Moderné technológie – Šaľa na ceste SMART“. Vďaka 
tomuto projektu budeme mať informačné tabule o voľných parkovacích miestach v centrálnej 
mestskej zóne, takisto bude tam nový kamerový systém, ktorý bude sledovať a kontrolovať 
statickú dopravu, vyhodnocovať, pokiaľ tam boli nejaké priestupky, je tam veľa možností 
čítania metadát atď. iba tak na úvod, ale také spomenutie. 
V oblasti statickej dopravy, v Šali existuje dynamická doprava a statická doprava,  
o dynamickej doprave sme sa už tu predpokladám, že ako som poslanec druhé volebné obdobie 
nebolo zastupiteľstvo, kedy sme nespomenuli, že potrebujeme obchvat. Obchvat v meste Šaľa 
rieši dynamickú dopravu, my, tak ako som spomínal, my nemáme v meste Šaľa len dynamickú 
dopravu, ale máme aj statickú, tzn. každý jeden občan vlastní automobil a každý jeden občan 
chce toto auto zaparkovať najlepšie v obývačke, tak ako som spomenul, to je statická doprava, 
my máme v meste problém aj so statickou dopravou, jeden z tých variant v projekte v tom 
SMART city je riešenie aj kamerového systému, ktorý bude pomáhať rozpoznávaniu statickej 
dopravy, pokiaľ nejaký automobil zaparkuje niekde na tráve alebo my sme to nazvali 
„nadivoko“, tak bude možné ho dopátrať a následne ho nejak sankcionovať. 
A toto všetko, prečo vám to prezentujem, malo byť z nášho pohľadu, by to malo byť z veľmi 
veľkej časti vyriešené územným generelom, avšak v územnom generele na parkovaciu politiku 
boli vyčlenené až dve strany, konkrétne strana 154 a 155, kde bol spomenutý tento dokument, 
že asi tak to má vyzerať, momentálne ten dokument mal 2 – 3 strany a keď sme sa začali  
s týmto zaoberať, čím viac sme sa zaoberali, čím viac sme išli do hĺbky, tým viacej týchto strán 
sa nabaľovalo a tak sme si povedali, že necháme sa inšpirovať mestami, ktoré už toto majú 
úspešne za sebou a sú, nazvime ich vzorom a momentálne sa nám páči parkovacia politika 
mesta Dunajská Streda, to sú naši susedia a v najbližších dňoch sa tam s pánom doktorom 
Szekeresom plánujeme vydať, máme dohodnuté stretnutie. Tu by som chcel aj poďakovať 
vedeniu mesta, pánovi primátorovi, že mesto Dunajská Streda je nám ústretové a to ich know 
how nám bezodplatne ponúkajú a vlastne smerujú nás, aby sme tú správnu dopravnú politiku 
zaviedli aj v našom meste. Momentálne sme, ja som tu dal iba taký krátky výrez, sme na  
12-tich stranách tohoto všeobecne záväzného nariadenia o dopravnej politike, tie žlté miesta sú 
tie, ktoré potrebujeme dokončiť, tzn. že konkrétne zadefinovať si rezidentné parkovanie  
v uliciach, v tých, ktorých to je možné, v ktorých to nie je možné, je tam toho ešte strašne veľa, 
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čo nás čaká, avšak veríme tomu, že do septembra vám už kompletný dokument budeme schopní 
predložiť. 
Ďalší taký dokument sú tie strategické dokumenty, medzi strategické dokumenty sme si dali 
prioritu, a to je kategorizácia ciest, tzn. Mesto Šaľa má v správe 119 ciest, ktoré sú mestské, 
obslužné komunikácie a rôznej dĺžky, avšak tie cesty odstupom času je potrebné rekonštruovať. 
Momentálne pred rokom sme mali veľkú rekonštrukciu, 22 ciest mestských obslužných 
komunikácií a chceli by sme vytvoriť a zadefinovať dokument, ktorý hovorí nie o tom, že 
preženiem to, ja som poslanec z Výboru mestskej časti číslo 2 a chcel by som v mestskej časti 
číslo 2 zrekonštruovať všetky tie cesty, ale konkrétne parametre a konkrétne vstupy do tohoto 
dokumentu, to znamená, kedy bola táto cesta vytvorená, kedy mala poslednú rekonštrukciu, 
kedy na tejto ceste prebehli posledné rekonštrukcie inžinierskych sietí, tzn. voda, plyn, 
kanalizácia, toto sú všetko vstupy, ktoré budú vstupovať do tejto tabuľky, budú hodnotené od 
čísla 1 – 5, jednotka ako v škole, veľmi dobrý, päťka je nedostačujúci a následne budeme mať 
hotovú tabuľku s prioritami ciest, ktoré objektívne je potrebné zrekonštruovať a proste je ten 
stav na nich havarijný.  
A to, čo sa týka parkovacej politiky, tak územný generel nám toho veľa nepovedal, povedal 
nám z tej strany 154 a strany 155 o sčítavaní dopravy, ja bývam na ulici Jazerná, je to konkrétne 
cíp v Šali, je tam jedna radová, tri vchody bytovky, vedľajšie sú myslím, že štyri vchody, každý 
vchod je sedemposchodový, tzn. že 23 bytov, to je 69, 160 bytov je tam. Prvý obrázok, ktorý 
máme po vašej ľavej strane, hovorí, že cez deň na tej ulici bolo napočítaných 234 automobilov, 
cez deň zaparkovaných, to isté sčítavanie robili aj v noci, na ulici Jazernej v noci je 264 
automobilov, z 234 cez deň, v noci tam je 460, všetko sú to ľudia, ktorí sú tam, bývajú konkrétne 
v tejto oblasti 264 automobilov. My potrebujeme zadať nejaké regulatívy, kto tam môže 
parkovať, koľko tam môže parkovať, za aký poplatok a pomaly budovať nejaké nové 
parkovacie miesta. Avšak veľmi dobre vieme, že vláda nám v tejto oblasti absolútne nijako 
nepomáha a bohužiaľ, budeme to musieť, po vzore ostatných miest, vziať do našich vlastných 
rúk. Sú to opatrenia, ktoré nie sú populárne, avšak sú nevyhnutné. 
Preto potrebujeme pomoc aj od vás, tzn. vysvetľovať parkovaciu politiku, že to nie je  
o zavádzaní ďalšej dane za motorové vozidlo parkujúce na území mesta, ale ide o samostatné 
parkovanie. Problém rezidencie získania občanov, ktorí ešte nemajú trvalý pobyt, pretože tí, 
ktorí budú mať trvalý pobyt na území mesta, majú samozrejme patričné výhody pri tom 
parkovaní, tí, ktorí nie, buď si zaplatia nejaký poplatok a zaberajú parkovacie miesto alebo budú 
parkovať niekde na vlastnom súkromnom pozemku a tretí problém je problém vrakov, ktorí sa, 
si myslím z môjho hľadiska automaticky vyrieši, pretože tie autá, ktoré sú nepojazdné, nie sú 
potrebné tam, tak automaticky zmiznú, pretože by museli platiť za ne nejaký poplatok a to, na 
čo apelujem na vás drahé poslankyne, drahí poslanci, je, aby ste vysvetľovali občanom mesta 
tieto tri body, že nejdeme zavádzať ďalšiu daň, ale ideme pomáhať občanom a boli tu už ohlasy, 
že aj keď vytvoríme akékoľvek všeobecne záväzné nariadenie, aj tak to bude poslané na 
prokuratúru atď. napadneme to; poďme radšej tým opačným smerom, nie nejakou negáciou 
alebo nejakými, nejakým hejtovaním, ale poďme vysvetľovať občanom, že proste tie 
parkovacie miesta potrebujeme. 
Predposledný, tak, ako som začal môj krátky monológ, tak by som aj chcel ukončiť parkovaciu 
politiku, zapamätajme si, že je potrebné riešiť ako cibuľu, tzn. postupne, najprv potrebujeme 
prvý krok, druhý krok, tretí krok, my sme to nazvali, že baby steps, detské kroky, nemôžme 
riešiť už momentálne, ako ktorá ulica má byť zjednosmernená, keď ešte nemáme nejaké 
regulatívy mesta, o ktoré sa mestská polícia môže oprieť a ďalšia vec je, že dopravu treba 
chápať ako tečúcu vodu, tzn. pokiaľ preskočíme ten prvý krok, začneme regulovať, 
zjednosmerňovať ulice, aj tak tá voda si cestu nájde, tzn. občania zase by chodili úplne inakšími 
cestami, boli by iné zahltené, tieto by neboli zahltené, absolútne ten problém by sa nevyriešil, 
len by sa posunul niekde ďalej, pretože voda si cestu nájde. Ďakujem veľmi pekne a verím 
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tomu, že do septembra sa nám to podarí, v prípade vašich otázok som vám k dispozícii a pán 
doktor Szekeres sa ospravedlňuje, ale takisto, keby ste mali nejaké otázky na neho povedal, že  
treba mu poslať sms-ku a odpovie. 
 
Diskusia: 
 
Peter Szalay 
- ja som veľmi rád, že po určitej dobe sa táto téma pohla niekam, fandím Kristiánovi aj 

Tomášovi k tomu, aby na septembrové zasadnutie komisií pripravili už ucelený materiál, 
majú moju podporu a vidím v tom začiatok konca toho tunela, ktorý potrebujeme to 
vyriešiť, strašne veľa rečí je okolo toho, hej, pre niektorých to bude nepopulárne, ale raz, 
keď sa má zaviesť nejaký poriadok, tak tí, čo to uznajú a myslím si, že to bude väčšina 
obyvateľov mesta, ktorí uznajú, že toto bolo treba už konečne spraviť, tak tí to budú vítať, 
stále bude určitá skupina, ktorá bude negovať, ako sme boli svedkami na komisii, nechápem 
to, lebo daný človek, občan, ktorý bol na našej komisii, najprv sa vyjadril, že konečne sa 
niečo deje a potom povedal, že aj tak to dá na prokuratúru prešetriť, takže tento postup 
nechápem, ďakujem pekne, 

 
Mgr. Róbert Čibrik 
- tá parkovacia politika je absolútne nevyhnutná, nevyhnutné sa k tomu dostať čo najskôr, 

bude to nepopulárne, viaceré z tých opatrení, každý si to uvedomuje, bude ich treba spraviť 
a preto sa chcem opýtať, ako sa plánuje komunikovať tieto opatrenia s tou verejnosťou?  
my môžeme k tomu prispieť samozrejme ako poslanci, ale aký je plán komunikácie, kedy, 
v ktorej fáze sa odkomunikuje z mestského úradu a akým spôsobom sa plánuje tá 
komunikácia, odkomunikovanie týchto nevyhnutných opatrení s verejnosťou? či aj nad 
týmto už uvažujete? to je prvá otázka, môžete, potom budem pokračovať ďalej, 

 
Ing. Tomáš Mészáros 
- samotná tá komunikácia prebieha, ja som zástancom toho, že na verejnosť alebo medzi 

občanov by malo byť vypustené až to, na čom sa úplne dohodneme, tzn. nerád by som, aby 
boli pracovné verzie, ktoré sú predmetom diskusie komisie územného plánovania, výstavby 
a dopravy, aby boli nejak prezentované von na verejnosť, pretože aj tak posledné slovo máte 
vy, drahé kolegyne a drahí kolegovia, pretože vy budete schvaľovať to všeobecne záväzné 
nariadenie, tzn. aká suma bude pre rezidenta mesta za prvé auto, za druhé, za tretie, to je 
vecou dohody a to si môžeme vydiskutovať v mesiaci september; ak však pustíme teraz 
von, opätovne preháňam, ja nerád idem do nejakých čísiel, rezident mesta alebo občan 
mesta Šale bude mať prvé auto za symbolický poplatok 20 EUR, druhé bude za 40 EUR 
vymýšľam, neobčan mesta bude prvé auto 200 EUR, druhé 400 EUR, nerád by som dával 
tieto čísla von, pretože je to niečo, na čo si musia kompetentní zasadnúť a do čoho máme aj 
my na septembrovom zastupiteľstve čo povedať, 

- preto, keď by sme sa vrátili (ale nie je to potrebné) k tomu slajdu, ako som vám ukazoval, 
že doprava je ako cibuľa, najprv potrebujeme nejaké strategické dokumenty, potom 
môžeme robiť, riešiť tú právnu organizačnú štruktúru a medzitým máme nejaké dokumenty, 
odsúhlasíme si, že áno, sú v poriadku, neposielame ich na prokuratúru, budeme sa ich držať, 
sú právne v poriadku a môžeme sa podľa týchto dokumentov riadiť a následne organizovať 
dopravu a môžeme ich komunikovať aj s občanmi; myslím si, že tá komunikácia, akonáhle 
budeme mať nejaké ustálené dokumenty, bude prebiehať súčasne pritom samozrejme, 
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Mgr. Róbert Čibrik    
- z uvedeného je teda zrejmé, že nemáte záujem nejakým spôsobom to komunikovať už 

vopred a zahrnúť do tohto možno nejakú tú laickú a možno aj nejakú odbornú verejnosť, 
preto sa chcem opýtať a teraz tá druhá fáza, že či, keďže Vy asi nepracujete v tejto oblasti, 
pán Szekeres, pokiaľ viem, tak je znalec resp. znalec z odboru stavebníctva, neviem, či iné 
ešte robí, tak sa chcem opýtať, že či je na toto nejaký, či spolupracujete s nejakým odborným 
garantom alebo či spolupracujete s niekým, s nejakou spoločnosťou alebo s nejakým 
odborníkom, ktorý by sa odborne pozrel na túto otázku a ktorý by vedel možno niečo  
z praxe, ktorý má nejaké praktické skúsenosti s parkovacou politikou v iných mestách? 

 
Ing. Tomáš Mészáros 
- na čo konkrétne narážate teraz? skúsme sa baviť ... 
 
Mgr. Róbert Čibrik 
- celú parkovaciu politiku, či komunikujete s nejakým odborníkom alebo je to na vás dvoch? 
 
Ing. Tomáš Mészáros 
- pán doktor Szekeres, si myslím, že to je vysoko fundovaný človek v tejto oblasti a pokiaľ 

narážate na mňa, tak mám Slovenskú technickú univerzitu stavebnú, inžiniersky titul, 
doktorandské štúdium tam takisto mám takmer dokončené, neodovzdal som prácu, avšak 
verím tomu, že aj po poradách s inými mestami, kde to funguje, tak dokážeme vytvoriť 
nejaký dokument, za ktorý mesto alebo mestské zastupiteľstvo nebude musieť odsúhlasovať 
10 – 20 000 EUR za to, že nám to nejaká firma urobí, ktoré si vlastne vieme vytvoriť my  
a takýmto spôsobom si myslím, že je vhodné šetriť financie a rozpočet mesta, 

 
Mgr. Róbert Čibrik 
- neviem, či toto je najlepší spôsob na šetrenie financií mesta, resp. osobne si myslím, že skôr 

nie, ja si myslím, že je potrebné spraviť dobrú parkovaciu politiku, myslím si, že keď už tak 
budeme komunikovať, ako, poviem tak, naozaj je to nevyhnutné spraviť, je to nevyhnutné 
spraviť ale dobre, našu podporu v komunikácii s tými ľuďmi každé dobré riešenie určite 
bude mať, tak ja môžem teda len dúfať, že to bude v poriadku, ďakujem, 

 
Ing. Tomáš Mészáros 
- ono ja by som sa ešte vrátil potom k tomu bodu, že tie okamžité opatrenia a dopravno-

organizačné opatrenia; medzi tie okamžité opatrenia, ako som vám spomenul, že je to 
prijatie všeobecne záväzného nariadenia, nejaké strategické dokumenty a pokiaľ sa budeme 
rozprávať už o dopravno-organizačných opatreniach, ja som teda na komisii povedal 
a celkom si stojím za týmto svojím názorom, ja som tú moju úplne krátku, ja to nechcem 
nazvať prednášku, spomenutie nejakých informácií z komisie začal s tým, že kedysi sa 
budovalo a bol tam koeficient 07 na jeden byt; my pri veľmi veľkom šťastí a veľmi veľkej 
snahe sa budeme vedieť dopátrať k tomu koeficientu 1, ako som vám spomenul na tom 
príklade Jazernej ulice, tam je koeficient 2,3; my sa chceme dopátrať k jednotke, tzn. že 
nikdy všetci občania nebudú spokojní, to sa nám nepodarí, avšak ešte doplním, to aby sme 
sa dopracovali k tomu koeficientu 1 pri dopravno-technických opatreniach by nás to vyšlo, 
ja stále za tým stojím, 1.000.000 EUR, aby sme vyriešili dopravnú organizáciu na všetkých 
uliciach, ktoré patria mestu, 119 ulíc, to budú len technické veci okolo, plus samozrejme 
farby, značky atď., 1.000.000 EUR, momentálne v mestskom rozpočte takýto obnos 
vyčlenený nemáme, čiže ja sa budem veľmi tešiť, keď poslanci presunú z rozpočtu pre 
televíziu RTV Krea 2,5 tisíca alebo 1.500 EUR alebo čokoľvek na parkovaciu politiku,  
ja sa tomu teším, ale stále sme do tej sumy 1.000.000 EUR pre koeficient 1 strašne ďaleko; 
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a ďalšia vec je, aj keď to vytvoríme a už vidím, že pán primátor mi chcel zobrať slovo, sa 
ospravedlňujem, stále, aj keď to vytvoríme, budeme na koeficiente 1 nie od 2,3 a my stále 
chceme urobiť to, aby sme nie všetko zastavali, či už sú to nejaké zatrávňovacie tvárnice 
atď. my nechceme mať všade betón, my chceme aj zeleň, preto je ťažko túto tému 
rozdiskutovávať s laickou verejnosťou a ešte ťažšie to je presadzovať medzi občanmi, lebo 
každý tam chce mať ten kus zelene, avšak niekde tie autá my potrebujeme dať, 

 
Mgr. Róbert Čibrik 
- ja si uvedomujem komplikovanosť, zároveň dôležitosť tejto témy, práve preto poukazujem 

na to, že tu nie je priestor robiť nejaké opatrenie ako pokus omyl, tzn. nech sa to spraví 
dobre a preto som sa pýtal na to, či je tam nejaký odborný garant, kto nám vysvetlí tieto 
veci, kto povie, že áno, toto funguje inde, toto inde nefungovalo, preto som sa pýtal na to 
odborné zázemie a na odborníkov, ktorí by na tomto mali pracovať, z môjho pohľadu toto 
mali pripravovať odborníci, aby sme sa práve vyhli drahým chybám, drahým omylom, 

 
Ing. Tomáš Mészáros 
- ja súhlasím s Vami, z môjho pohľadu toto mal riešiť územný generel, ktorý stál 

170.000 EUR, avšak túto problematiku absolútne nevyriešil, z môjho pohľadu na dve strany 
vyriešil, generel má 238 strán, 

 
Ing. Peter Andráši – faktická poznámka            
- ja len teda aj pre Roberta doplním, my ako poslanci, keď sme schvaľovali čo tu pred chvíľou 

bolo spomenuté, ten dopravný generel, všetci do jedného, teda takto, nebudem hovoriť za 
všetkých, ja som bol v tom, že nám vyrieši parkovaciu politiku ten dopravný generel,  
s úžasom sme sa teda dozvedeli, koľko áut nám prejde jedným, druhým, tretím, v noci  
o tretej a poobede o štvrtej, to aj v pohode za účasti Peťa Gomboša, Róberta, sme vedeli 
dávno dopredu, takže ten dopravný generel bol ako pre mňa ťažkým sklamaním a môžem 
povedať úprimne, že sme vyhodili peniaze,  

- na druhej strane priznám sa, že Kristiána sa vôbec neobávam, pretože okrem toho, že je teda 
odborník a teda možno má nejaké napísané čoho odborník je, ale určite teda ja som s ním 
párkrát komunikoval, keď som bol ešte teda členom, amatérskym členom tej komisie, ktorá 
sa tiež týmto zaoberala a tiež sme sa smiali nad tým generelom, ktorý nám vlastne 
nepriniesol skoro nič; on sa na to pozerá skutočne zdravým rozumom aj s odbornosťou; 
neobávam sa ani o Tomáša, pretože ho to, myslím si, že aj baví, aj už len vlastne, že teda, 
keď tu padlo, že s odborníkmi alebo s neodborníkmi, v Dunajskej ak niečo funguje, nech 
tam idú na skusy, to je úplne super a naozaj osobne si myslím, že keď sa budú radiť, ak sa 
nebudú radiť so mnou, lebo, ja by som ich všetkých vyhnal z tých právnikov, a volal políciu, 
ale myslím si, že majú dobrý skelet, dobrý začiatok a myslím si, že majú dobre aj 
zadefinovaný cieľ, takže ja by som sa ako po odbornej stránke až tak neobával, ako nie sú 
to žiadni blbi a hlavne teda budú používať zdravý rozum, pretože tu bývajú, vedia kde, čo, 
ako, kde ten dopravný generel, na rozdiel od tohto, čo si ja myslím, dopravný generel bol 
biznis, lebo my sme dostali, naozaj, ja som ten dopravný generel možno jeden z mála 
prečítal celý, keď som sa chcel v úvodzovkách odbavovať, tak som sa chcel, že jak menili 
čísla ulíc, názvy ulíc, to bolo proste ako Ctrl c Ctrl v, ale dobre, nechcem dehonestovať, ako 
tiež nejakú robotu urobili, ale v každom prípade nám za niekoľko desiatok tisíc zas ponúkli 
parkovací generel alebo čo, hej, to sme už teda asi ako mesto odmietli, pretože to bolo aj zo 
strachu, že čo to zas bude, s ohľadom na to, čo sme dostali, aj z dôvodu, že aké prachy to 
boli, takže to len na osvetlenie, nemyslím si teda, že by to neboli chlapci na mieste a myslím 
si, že sa budú snažiť naozaj, aby bolo fajn, ďakujem, 
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Peter Szalay – faktická poznámka 
- tak trošku mi už Peťo Andráši zobral vietor z plachiet, lebo myslím si, že títo dvaja ľudia, 

Kristián je na mieste, je odborník v tejto oblasti a Tomáš sa takisto už dlhšie venuje tejto 
problematike, moju dôveru majú obidvaja a my sme ako na komisii videli trošku viacej 
tohoto materiálu, ktorý tu bol predstavený, ale dohodlo sa, že nič konkretizovať sa ešte 
nebude, pokiaľ to nebude v takom stave, že sa to môže predstaviť; takže ja im len opakovane 
fandím, aby pripravili taký materiál, ktorý potom môžeme na jeseň schváliť, aby to malo 
účinnosť od 01. 01. 2024 a čo sa týka tej informovanosti, to bude jedna obrovská vec, ktorú 
budeme musieť všetci zvládnuť, čo sme tu a všetci, čo budeme komunikovať túto vec, 
pravdepodobne od jesene, tých informácií bude strašne veľa, pravdepodobne cez sociálne 
médiá, kde to bude určite dostatočne hejtované, ale myslím si, že pokiaľ, jak aj Peťo 
povedal, zdravým rozumom to bude pripravené, tak nemáme sa čoho obávať, prax nám 
ukáže potom tie veci, ktoré bude treba doladiť na naše podmienky, ďakujem, 

 
Ing. Gabriela Lacková 
- drahý poslanec Mészáros, som na Teba hrdá, že konečne sa tu našlo nadšenie pre danú vec 

a že s pánom Szekeresom tvoríte dvojku, ktorú toto mesto potrebovalo, pretože keď máte 
ísť do niečoho, že hneď budete spochybňovaný, tak to je ako veľká brzda, by som povedala, 
klobúk dole za výborný materiál, za zjednodušené vysvetlenie a držím palce, 

 
Ing. Tomáš Mészáros 
- ja Vám ďakujem, že Vás optimizmus neopúšťa, nás už pomaly opúšťa, 
 
Ing. Gabriela Lacková 
- lebo neviem o čo tu ide, o čo tu ide ? 

 
Mgr. Jozef Belický 
- ďakujem vám veľmi pekne, ja si myslím, že treba sa pozrieť do minulosti, sa tu s akými 

odbornosťami vyjadroval k doprave a ku všetkého možnému a myslím si, veľmi ľahko 
dôjdeme k záveru, že sa môžeme tešiť, že niekto kto má technické vzdelanie, reálne sa tomu 
venuje a Kristián Szekeres, si myslím, že sa vyjadroval ku všetkým strategickým 
dokumentom aj v minulosti, v oblasti výstavby a dopravy, pozná toto mesto a Tomáš presne 
ako nadšenec a predseda komisie, ktorá nakoniec bude asi ako prvá prejednávať parkovaciu 
politiku, tak predpokladám, že to nadšenie im vydrží, nakoniec bude aj tak finálny materiál 
schvaľovaný tu v mestskom zastupiteľstve a niekto sa bude musieť rozhodnúť, že či áno 
alebo nie, 

- dobre, neviem, či má toto uznesenie, lebo, prepáč, či má uznesenie tento materiál, lebo ja 
som ho síce neobdržal, teda ako nikto alebo len to berie na vedomie, 
 

Ing. Tomáš Mészáros 
- berie na vedomie, 

 
Mgr. Jozef Belický 
- okej, dobre, ďakujem, takže predkladám vám teda hlasovanie, uznesenie, že mestské 

zastupiteľstvo prerokovalo informáciu z rokovania komisie územného plánovania a berie 
ju na vedomie, nech sa páči, hlasujte, prosím, 
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Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Mestské zastupiteľstvo v Šali 
A. prerokovalo 

informácie z rokovania Komisie územného plánovania, výstavby a dopravy týkajúce sa 
parkovacej politiky a strategických dokumentov z oblasti dopravy, 

B. berie na vedomie 
informácie z rokovania Komisie územného plánovania, výstavby a dopravy týkajúce sa 
parkovacej politiky a strategických dokumentov z oblasti dopravy. 

 
Prezentácia: 18 
Za:  18 
Proti:    0 
Zdržal sa:   0 
  
MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 
 
Primátor mesta Mgr. Jozef Belický odovzdal vedenie schôdze viceprimátorke mesta  
PaedDr. Danici Lehockej, PhD. 
 
 
B. VŠEOBECNE ZÁVÄZNÉ NARIADENIA, NORMY MESTA, ZMENY UZNESENÍ 
 
1. Vyhodnotenie Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Šaľa na roky 2018 – 2022 

k 31. 12. 2022 - materiál číslo B 1/4/2023 
Predložila PhDr. Margaréta Zozuľáková, hlavná sociálna pracovníčka  
Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 
Predkladateľka doplnila stanovisko komisie pre sociálne, zdravotné a bytové otázky zo dňa  
19. 06. 2023; komisia sa oboznámila s „Vyhodnotením Komunitného plánu sociálnych služieb 
mesta Šaľa na roky 2018 – 2022 k 31. 12. 2022“ a berie ho na vedomie. Ostatné projektové 
zámery, ktoré nie sú ešte splnené, budú predmetom budúceho komunitného plánu na roky  
2023 – 2030. Predkladateľka ešte doplnila, že vyhodnotenie zámerov je k 31. 12. 2022, ale 
projektový zámer č. 1 bol splnený až v roku 2023 a je to z toho dôvodu, aby sme tento 
projektový zámer už nemuseli preniesť do nového strategického dokumentu. 
 
Diskusia: 
 
Ing. Ingrid Kántorová 
- ja by som sa chcela opýtať také tri otázky; jedna je o tom, že vlastne necelých 20 % budov 

vo vlastníctve mesta je bezbariérových, len necelých 20 %, myslím si, že už by mohol byť 
čas na také vytvorenie podprogramu v rozpočte na budovanie bezbariérovosti, jednak budov 
a jednak chodníkov mestských, to je skôr taký návrh, neviem, či na to bude nejaká vôľa ... 

 
PaedDr. Danica Lehocká, PhD. 
- ja predpokladám, že to nie je poslanecký návrh k tejto časti koncepcie? 
 
Ing. Ingrid Kántorová 
- tak možno otázka, že či sa nad tým uvažuje, 
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PaedDr. Danica Lehocká, PhD. 
- mali ste ako poslanci teraz aj v rámci komisií možnosť predkladať priority do rozpočtu aj  

v rámci ďalších iniciatív, takže následne sa o tomto môžeme rozprávať, 
 
Ing. Ingrid Kántorová 
- okej, dobre, zarazila ma v tej správe taká vec, zdalo sa mi to taký paradox, budem citovať: 

„Autistická trieda na MŠ Bernolákova funguje nepretržite od septembra 2015 počtom detí 
šesť a tromi špeciálnymi pedagógmi. Väčší počet detí nie je možné prijať z kapacitných  
a personálnych dôvodov, aj keď požiadavkám zo strany rodičov o umiestnenie dieťaťa 
nevieme v plnej miere vyhovieť. Prevádzkovanie tejto triedy je mimoriadne finančne 
náročné, a preto sa neuvažuje o rozšírení kapacity autistickej triedy.“ 

- mne sa to zdá také protirečenie, že zároveň je záujem a zároveň sa teda nebude rozširovať, 
čiže chcela by som sa opýtať, že o akých financiách sa bavíme, neviem, či to vieš takto 
z hlavy, aby sa dala tá trieda rozšíriť, 

 
PhDr. Margaréta Zozuľáková  
- ďakujem za otázku pani poslankyňa, tento projektový zámer je v gescii spoločného 

školského úradu, tak by som, ak by som mohla poprosiť, 
 
PaedDr. Danica Lehocká, PhD. 
- nech sa páči spoločný školský úrad vyjadrenie, ďakujem, 
 
Mgr. Mariana Takáčová 
- táto trieda, teda už ako ste hovorili, má šesť detí a tri pani učiteľky, ide tam asi 40 % 

rozpočtu pre celú materskú školu, ktorá má 43 detí; áno, je záujem, aj teraz dve detičky 
končili povinné predprimárne vzdelávanie a na tieto dve miesta sme dostali vlastne  
15 žiadostí, ale väčšina týchto žiadostí ani nebola z nášho, ale boli tuto z okolia, kde 
zriaďovateľ má takisto možnosť zriadiť pre tie ich deti, lebo v každej tej obci a dokonca 
mali sme aj z Galanty, aj zo Serede žiadosti, majú materskú školu, čiže môžu zriadiť aj tam 
takúto triedu; my sme druhé mesto na Slovensku, ktoré vôbec takúto triedu ako zriadilo 
mesto, lebo zriaďovateľom takýchto tried väčšinou je samosprávny kraj, teda VÚC-ka  
a financie, ktoré na túto triedu poskytujeme, tak poskytujeme z rozpočtu mesta,  
z podielových daní; no a len tak pre informáciu, koeficient pre výpočet financií pre materskú 
školu bežného dieťaťa je 27,3 a pre takéto dieťa je 68, takže je to finančne náročné, 

 
Ing. Ingrid Kántorová 
- chápem, že to je určite finančne náročnejšie, len som chcela sa opýtať, že akým spôsobom 

by sa to dalo docieliť, aby sa tie financie nejako získali, ak by to boli aspoň teda mestskí 
ľudia alebo teda z okolia mesta, no povedzme, že tá Galanta nie je teda mesto Šaľa, ale že 
akým spôsobom by sa to dalo docieliť, aby sa tie financie získali? 

 
Mgr. Mariana Takáčová 
- no jedine, že by sme poprosili teda o spoluprácu samosprávny kraj, aby zriadilo ešte jednu 

takúto triedu, ktorú by vyfinancovalo, tu totižto nejde len o financie, čo sa týka pre výplaty 
tých učiteliek, ktoré teda sú v najvyššej možnej platovej triede, nakoľko sú špeciálne 
pedagogičky, ale treba zriadiť ďalšiu triedu a k tej triede ešte aj bezpodnetnú miestnosť, čo 
v bežných škôlkach ani nemajú, 

 
Ing. Ingrid Kántorová 
- jasné, dobre, ďakujem, 
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PaedDr. Danica Lehocká, PhD. 
- pani poslankyňa postačujú také odpovede? 
 
Ing. Ingrid Kántorová 
- ešte, či vlastne máme plán alebo teda nejaký projekt na zriadenie sociálnej výdajne potravín 

a spotrebného materiálu, ktorý by pomohol sociálne slabším rodinám, v iných mestách to 
funguje, viem, že si hovorila, že niečo máte, nejaké spolupráce, 

 
PhDr. Margaréta Zozuľáková  
- áno, tak takáto sociálna výdajňa potravín a iného spotrebného tovaru zatiaľ nie je, ani sa 

zatiaľ o tom neuvažovalo, nie je to v pôsobnosti obce v zmysle zákona o sociálnych 
službách ako sociálna služba, ja by som tu videla priestor skôr pre nejaké charitatívne alebo 
mimovládne organizácie, ale samozrejme budú ešte pracovné stretnutia k novému 
strategickému dokumentu a určite to tam teda môžeme predniesť, tento návrh, 

- možno trošku doplniť, už niekoľko rokov spolupracuje vlastne Organizácia sociálnej 
starostlivosti mesta s potravinovou bankou a teda prostredníctvom Tesca prioritne dostávajú 
potraviny klienti krízového centra, to je jedna vec a teraz vlastne v meste získali projekt cez 
projekt Európskej únie, cez Ministerstvo práce, sociálnych vecí a rodiny, Červený kríž  
a teda tam sme súčinní, to štyrikrát do roka vlastne rozdávajú potravinové balíčky  
a hygienické balíčky, 

 
Ing. Ingrid Kántorová 
- dobre, ďakujem, 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Mestské zastupiteľstvo v Šali 
A. prerokovalo 

vyhodnotenie Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Šaľa na roky 2018 – 2022  
k 31. 12. 2022, 

B. berie na vedomie 
vyhodnotenie Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Šaľa na roky 2018 – 2022  
k 31. 12. 2022. 

 
Prezentácia: 15 
Za:  15 
Proti:    0 
Zdržal sa:   0 
 
MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 
 
 
2. Koncepcia prevencie kriminality a inej protispoločenskej činnosti v podmienkach 

mesta Šaľa na roky 2023 – 2027 - materiál číslo B 2/4/2023 
Predložil RSDr. Peter Gomboš, predseda Komisie životného prostredia, verejného poriadku  
a bezpečnosti pri Mestskom zastupiteľstve v Šali 
Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 
 
RSDr. Peter Gomboš           
Vážené kolegyne, kolegovia, vážení prítomní, dovoľte mi, aby som dal takú stručnú 
predkladaciu správu k materiálu, ktorý tu bol prednesený, čiže „Koncepcia prevencie 
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kriminality a protispoločenskej činnosti v podmienkach mesta Šaľa na roky 2023 – 2027“, táto 
správa sa predkladá každé štyri roky a je zameraná podmienkam mesta Šaľa v nadväznosti na 
opatrenia a aktivity uvedené v Programe hospodárskeho a sociálneho rozvoja, v skratke PHSR, 
verejné služby, spokojnosť občanov, bezpečnosť v meste, zvýšenia účasti obyvateľov 
a bezpečnosti v meste, zníženia kriminality, zapojenie verejnosti do bezpečnosti v meste, ale aj 
vytvorenie podmienok rôznorodého spoločenského života, zabezpečiť podmienky pre aktivity, 
spolunažívanie, voľného času, vytváranie podmienok pre voľnočasové aktivity. Táto koncepcia 
je v súlade s požiadavkami európskej mestskej charty, ktorá hovorí o občanoch, ktorí majú 
právo na bezpečné mesto, ktoré je v danej miere ako len je možné byť slobodné, od kriminality 
oslobodené, delikvencie a agresie. Je v súlade so zákonom Národnej rady č. 583/2008 Z. z. 
o prevencii kriminality a inej protispoločenskej činnosti a zmene doplnených niektorých 
ďalších zákonov.  
V neposlednom rade ambíciou predkladateľov bolo pokračovanie a predloženie samostatného 
materiálu v uvedenej oblasti a v prípade schvaľovania zastupiteľstvom jeho zaradenie do 
dokumentov lokálnej úrovne, ako je územný plán mesta, energetická koncepcia, koncepcia 
rozvoja informačných systémov a mnohé ďalšie.  
Návrhom alebo hlavným zameraním pred nás predkladateľov tohto materiálu bolo vypracovať 
ucelenú prepojenú koncepciu servisu týkajúce sa problémov detí, mládeže i dospelých  
s kriminalitou a inými protispoločenskými javmi v regióne, ktoré pri rešpektovaní princípu 
odbornosti a komplexnosti a inštitút, aby mohli predstavovať reálnu víziu efektívneho  
a prepojeného systému prevencie. Koncepcia je ako podnet členov komisie životného 
prostredia vypracovaná v spolupráci s mnohými orgánmi, teda hlavne čo sa týka mestskej 
polície, štátnej polície, ako aj jednotlivých odvetví v rámci zastupiteľstva, kde bol vypracovaný, 
spracovaný materiál na základe či už podnetu v kultúrnej oblasti, športovej oblasti a hlavne 
zamerané na odbor školstva, výchova detí, prednášková činnosť, či už lektorov alebo 
preventistov z mestskej polície.  
Tento materiál sme, už ako som spomínal, sa pravidelne predkladá a môžeme sa vrátiť do 
histórie v roku 2008, keď bolo mesto Šaľa zapojené ako mesto prevencie v rámci Slovenska, 
kde sa štafeta každoročne presúvala z jednotlivých miest. Konkrétne mesto Šaľa, v roku 2008 
sme túto štafetu preberali od mesta Zvolen, posúvali sme ju cez Nové Zámky do Nitry, 
Dunajská streda, kde sme sa teda konkrétne Paľo Šperka a ja zúčastňovali aj rôznych 
seminárov, na ktorých sme aj my využívali informácie, ktoré sme v roku 2008 získali tým, že 
v našom meste sa zapojili takmer všetky inštitúcie, kde žiaci základných škôl alebo aj stredných 
pripravovali problém, proste. Kultúrne podujatia s problematikou prevencie kriminality 
smerom zasa ku mladším žiakom; najznámejšia bola aktivita „Zaplávajme spoločne čo 
najďalej“, ktorú sme vykonávali ďalších desať rokov, až došlo k tomu problému, ktorý tu 
dneska riešime, že naša plaváreň je proste zatvorená. V tomto materiáli, ktorý ste obdržali, je, 
sú výsledky, jak som spomínal, štátnej polície, mestskej polície za minulý rok, sú tam potom 
rôzne činnosti, ktoré sa uskutočňovali, či už na školách a sú tam aj podnetné veci, ktoré budeme 
už v krátkej budúcnosti realizovať, aby sme zapájali do tejto činnosti širokú verejnosť a hlavne 
našu mládež, aby sme tým nejakou malou mierou ich usmernili proste niekde inde, než sú drogy 
a iné nežiadúce prvky. 
To je zhruba asi všetko, čo vám chcem povedať, ostatné je v materiáli, ale chcel som spomenúť 
zaplávajme, pardon, „Beh nočnou Šaľou“, čo organizuje Tomáš v tomto ročníku a je to tam 
zahrnuté, už nebude zapojená len široká verejnosť, ale budú tam zapojení aj mladí ľudia  
a zástupcovia jednotlivých škôl; samozrejme nebudú behať v noci, ale už predtým, aj to je určitá 
forma, ako zapájať mladých ľudí do týchto rôznych spoločenských aktivít. To je zhruba všetko. 
 
 
 



31 
 

Diskusia:  
 
Mgr. Róbert Čibrik 
- vzhľadom na tú skutočnosť, že z môjho pohľadu koncepcia prevencie kriminality a inej 

protispoločenskej činnosti je mimoriadne dôležitou koncepciou, aj vzhľadom na jej rozsah, 
nakoľko táto koncepcia bola predložená len pred šiestimi dňami, ja podávam procedurálny 
návrh, aby prejednanie koncepcie bolo presunuté na ďalšie zastupiteľstvo septembrové, 

 
Hlasovanie o procedurálnom návrhu Mgr. Róberta Čibrika: 
-   aby prejednanie koncepcie bolo presunuté na ďalšie zastupiteľstvo septembrové 
Prezentácia: 18 
Za:    5 
Proti:    9 
Zdržal sa:   4 
Procedurálny návrh Mgr. Róberta Čibrika nebol prijatý. 
 
Mgr. Róbert Čibrik 
- ďakujem, mal by som zopár v podstate pripomienok k tejto koncepcii, nečakám nejaké 

odpovede, keď budete sa chcieť k tomu vyjadriť, tak nech sa páči a v podstate aj v samotnej 
koncepcii je, ste uviedli, že ja by som citoval: boli by ste radi, aby tento dokument sa nestal 
„šuflíkovým, prachom zapadajúcim materiálom“, bohužiaľ, z tejto koncepcie mám pocit, 
že práve táto koncepcia takou je; tak ako tu uvádzate, mala by mať pragmatický, konatívny 
charakter, z môjho pohľadu táto koncepcia takýto charakter nemá, chýbajú mi v tejto 
koncepcii návrhy, oveľa viac návrhov na to, akým spôsobom riešiť prevenciu kriminality, 
aj protispoločenskú činnosť; z tejto koncepcie vyplýva, že na prevenciu kriminality mesto 
nepotrebuje finančné prostriedky, táto koncepcia vychádza z 1.000 – 2.000 EUR v priebehu 
troch rokov, ktoré by sa mali investovať; mesto Šaľa nepatrí medzi najbezpečnejšie  
a najkvetnatejšie mestá na Slovensku, som toho názoru, že prevencia kriminality by mala 
byť jednou z priorít mesta, myslím si, že by na to mali byť vyčlenené finančné prostriedky, 
ale ak sa v koncepcii neuvedú problematické časti a neuvedú skutočnosti, ktoré trápia 
obyvateľov mesta, tak mesto k tomu bude aj takým spôsobom pristupovať,  

- čo mi chýba okrem toho, že mi chýba viacero teda návrhov a opatrení, chýba mi nejaká 
dôvodnosť aj tých opatrení, ktoré tam sú uvedené, akým spôsobom by mali znižovať 
prevenciu kriminality, je tam odkaz na islandský model prevencie kriminality, ja som 
zástancom islandského modelu prevencie kriminality, podľa mňa je to absolútne niečo 
zmysluplné, ale bez toho, aby mesto investovalo prostriedky, nejaké finančné, tak k ničomu 
nedôjde, zapojenie naozaj komunít, zapojenie jednotlivcov do prevencie kriminality je 
absolútne nevyhnutné, bez finančného nejakého zabezpečenia je to veľmi ťažké,  

- chcem poukázať na konkrétne veci, ktoré tu napr. neboli spomenuté a sú mimoriadne medzi 
občanmi žiadúce na odstránenie, debatovali sme aj o jednej z tých vecí a ak som si to teda 
dobre pozrel, tak nenájdem tu železničnú stanicu, riešenie problému, ktorý trápi mnohých 
obyvateľov, myslím si, že to je protispoločenská činnosť, ktorú je potrebné podchytiť 
a riešiť; viac by som očakával možno v tej koncepcii možno zahrnutie tých terénnych 
sociálnych pracovníkov, je to práve oblasť, ktorú presadzujete, tzn. po diskusii s Vami mi 
je zrejmé, ako Vy by ste konkrétne vedeli aké sú riešenia? v tej koncepcii sa neobjavili, 
neobjavilo sa to know how, ktoré Vy máte, to mi je trošku ľúto; ale viem, že ste to 
nevypracovávali sám, ale ja by som práve aj na tom trošku vychádzal práve, práve z toho 
know how ako máte Vy, aby sme vedeli, aby mesto mohlo viac využívať Vaše skúsenosti 
z tejto oblasti, tzn. tá protispoločenská činnosť, 
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- ďalšia skutočnosť, ktorá mi tam veľmi chýbala, je správa z Okresného riaditeľstva 
Policajného zboru, takto sú tam, Obvodné oddelenie Policajného zboru dalo štatistiky, dali 
tam štatistiky mestská polícia, v podstate sú tam prečiny, sú tam priestupky, je tam trestná 
činnosť, ktorú rieši Obvodné oddelenie Policajného zboru a okresné riaditeľstvo, ktoré rieši 
zločiny a obzvlášť závažné zločiny, tam nie je, tzn. v tých tabuľkách máme majetkovú 
kriminalitu, máme rôznu inú formu vlastne kriminality, veľmi dôležitá súčasť kriminality 
ktorá v Šali je a ktorú si ľudia uvedomujú a nielen v Šali, ale zo širokého okolia, sú drogy, 
tzn. že práve drogová kriminalita je podľa mňa alfa a omega riešenia prevencie kriminality, 
tzn. že práve trestná činnosť, ktorá je riešená nie na obvodnom oddelení, ale na Okresnom 
riaditeľstve Policajného zboru, táto kriminalita je mimoriadne závažná a mimoriadne 
nebezpečná; z tohto titulu si myslím, že táto koncepcia má dobrý základ, je teóriou, mám 
pocit, že málo vychádza, málo využíva Vaše know how, ktoré máte, ale zároveň je teda  
z môjho pohľadu vhodná na prepracovanie, aby sme, aby si mestský úrad uvedomil práve 
to, že tá drogová kriminalita je mimoriadne závažná a aby sa v tejto koncepcii venovala 
pozornosť práve prevencii najmä tejto kriminality, to je všetko, ďakujem veľmi pekne, 

 
RSDr. Peter Gomboš  
- ďakujem, 
 
Róbert Tölgyesi – faktická poznámka 
- pán poslanec, podľa tohto, čo som Vás počúval, som rád, že ste si preštudoval ten materiál 

a mám k Vám jednu otázku, nechcete robiť túto agendu? ja by som bol rád, lebo doteraz len 
všetko, dá sa povedať, že kritizujete a stotožňujem sa s Vaším názorom, ja by som bol rád, 
kebyže to teda preberiete a spojíte know how tu s pánom poslancom, čo ste spomínali, to je 
všetko, ďakujem, 

 
RSDr. Peter Gomboš  
- ďakujem, hneď ako ste začali, ma prvé napadlo, je to vec názoru, to je Váš názor, koncepcia 

hovorí o tom, z čoho vychádzame a čo budeme pracovať, my sme tam dali určité výsledky, 
ale zároveň a všetci tí, ktorí v tom pracovnom tíme boli a vedia, že prvé, čo bude koncom 
prázdnin, je tu vedúca odboru školstva, kde sa zúčastňujeme tých porád, aby sme 
usmerňovali, každá škola má svojho asistenta na túto drogovú záležitosť, čiže my 
samozrejme budeme s nimi pracovať, aj pracujeme a tieto otázky alebo oblasti, čo ste 
spomínal, sa zaoberáme pravidelne, či sú to bezdomovci, stanica a podobne na našej komisii 
životného prostredia, verejného poriadku a bezpečnosti,  

- vidíte, správa je obsiahla, bola by ešte viac obsiahlejšia a ona sa nestvorila šesť dní predtým, 
hoci to robí taký dojem, na tejto správe sme pracovali najmenej tri mesiace, bol na to 
vyčlenený tím, bola konzultácia s mestskou políciou, aj na okresnej polícii štátnej, ale ja 
nemôžem im určovať; Vy ste právnik, advokát, viete určité veci, aj ja viem z pôsobenia 
môjho pôvodného, že polícia, proste si dala, mestská polícia podrobnejšie, aj mne tam 
chýbali niektoré veci zo štátnej polície a na margo toho, ona je okresná a my sa zaoberáme 
mestom Šaľa, čiže my aj s nimi a možno si pamätáte, vlani tu tiež vystúpili zástupcovia, 
ešte teda v minulom volebnom období, na náš podnet, aby nás informovali so stavom 
situácie, bezpečnostnej, v našom meste, my budeme ďalej, ja beriem pripomienky, ktoré ste 
Vy tu teraz dal, ale neberiem to, že je to niečo povrchné, že ozaj to zapadne prachom, to by 
som si osobne vyprosil, lebo nikdy som takú prácu nerobil, aby sme tu niečo poprášili, 
ofúkali a zase to dáme do šuflíka, za takou prácou som nikdy nestál a vždy som sa aj po 
stole buchol, keď som videl, že to proste nesmeruje tam, kde to má; ja beriem Vaše 
pripomienky, ale na druhej strane hovorím o tom, je to koncepcia, my sme tu mali 
konferenciu, z Islandu tu boli, neviem, či viete o tom a tu boli zástupcovia ešte aj z celého 
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Slovenska, čiže my sme sa tomu zodpovedne venovali, aj sa chceme venovať, ale bol tu 
Covid, boli tu nejaké ďalšie iné problémy a celospoločensky došlo k určitému útlmu, ktorý 
my teraz znova chceme naštartovať a vieme, čo sa deje v našom okrese a v našom meste, 
každú chvíľu je tu NAKA, každú chvíľu nám drogovo závislých berú, čo je dobré a my 
musíme, ale my nie sme taký tím, že my buchneme po stole a nahradíme NAKU, ale my 
budeme robiť všetko pre to, aby sme bránili takýmto činnostiam a povieme otvorene, my 
spolupracujeme aj s krajskou políciou, zabezpečovali sme prostredníctvom drogových 
psov, konkrétne sa vytypovala tá ktorá škola, teda hlavne stredné a niekde sme mali aj 
problémy s triedami, akože deti sa proste boja, tak tam sme ich ani nemohli pustiť, 

- v tejto práci chceme aj naďalej pokračovať a určite, znova opakujem, dostala sa vám správa 
šesť dní predtým, možnože, aj ja som bol v kúpeľoch, že som nedohliadol, že sa nedostala 
do programu, ale sme spravili všetko preto, že aspoň touto formou, že doplňujúcim 
programom sme mohli túto koncepciu prezentovať a nebolo by teda šťastím, ako ste 
navrhol, že to stiahnuť, lebo dva mesiace zasadnutie nebude a my už chceme ďalej 
pracovať, ako som hovoril, s odborom školstva, lebo prázdniny utečú raz, dva, aby sme my 
už v prvých mesiacoch nového školského roku v spolupráci s riaditeľmi škôl, aj s tými 
drogovými, nie drogovými ale tými proste zástupcami, ktorí ich majú na starosti a tie školy 
robia, to vám môžem garantovať, my sme sa prešli po niektorých školách, ale znova 
hovorím, jak toto dnešné naše rokovanie, tak isto aj my ich musíme znova naštartovať a byť 
dôslední v tejto našej ďalšej činnosti, čiže ja len toľko môžem povedať, vždy sa pozriem 
každému rovno do očí, lebo ja proste moju prácu sa snažím robiť vždy zodpovedne, ale to 
nech posúdia druhí, 

 
Ing. Tomáš Mészáros – faktická poznámka 
- ja naozaj len veľmi krátko, ako pán kolega poslanec Gomboš povedal, najlepšia prevencia 

je šport pre deti a mládež, preto tak ako spomenul „Beh nočnou Šaľou“ zahrnul aj kategóriu 
lezúňov tzn. že deti, ktoré ešte nevedia behať, ale môžu sa hýbať po štyroch, už majú nejakú 
trať, takže verím tomu, že už aj takéto malé deti budeme vedieť viesť k športu, ďakujem 
pekne, 

 
Ing. Ingrid Kántorová – faktická poznámka 
- dobre, môžem, aj na pána Gomboša, ja si myslím, že viem, že sa snažíte určite robiť všetko 

najlepšie čo môžete, ale v tomto smere tam bolo treba tie konkrétne veci, čo chcete robiť 
so školami možno zašpecifikovať, pretože islandský model naozaj stojí na tom, že 
vybudovanie komunity, ktorá bráni vzniku tej drogovej činnosti, tzn. že nie je represívna 
činnosť, tie kontroly drog, ale skôr to, aby sa im predchádzalo, tým drogám, čiže naozaj 
toto je veľmi dôležité, tá práca so školami a keby to bolo uvedené, tak by to bolo veľmi 
fajn, 

 
RSDr. Peter Gomboš  
- takéto veci máme pripravené, lebo som spomenul, že v tandeme, čo sa týka tejto oblasti 

som ja skôr praktik a potom doktor Marián Šperka, ktorý bol aj riaditeľ pedagogicko-
psychologickej poradne a tam máme práve tie konkrétne námety na to, ako by sme mohli  
v budúcom školskom roku teda alebo v krátkej budúcnosti v tejto našej oblasti pokračovať, 

 
PaedDr. Danica Lehocká, PhD. 
- ďakujem  predkladateľovi aj diskutujúcim, keďže ide o koncepciu, je to rámcový dokument 

na roky 23 – 27, myslím si, že poslanci sa s týmto dokumentom ešte budú môcť vo viacerých 
etapách stretnúť a vstupovať doňho aj vlastnými aktivitami a podnetmi; v tejto chvíli ale 
tak, ako bola táto koncepcia predložená, predpokladám, že uznesenie znie, pretože ho 
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nemám pred sebou, uznesenie znie, že prerokovalo zastupiteľstvo a berie na vedomie,  
áno, schvaľuje ho, dobre, tak poprosím o uznesení v takomto zmysle hlasovať, nech sa páči, 

 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Mestské zastupiteľstvo v Šali 
A. prerokovalo 

Koncepciu prevencie kriminality a inej protispoločenskej činnosti v podmienkach mesta 
Šaľa na roky 2023 – 2027, 

B. schvaľuje 
Koncepciu prevencie kriminality a inej protispoločenskej činnosti v podmienkach mesta 
Šaľa na roky 2023 – 2027. 

 
Prezentácia: 18 
Za:  16 
Proti:    2 
Zdržal sa:   0 
 
MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 
 
 
G. VYSTÚPENIA VEREJNOSTI 

 
Do vystúpenia verejnosti sa prihlásil p. Baraník Andrej a Ing. Ivan Vlk. 
 
Andrej Baraník 
- dobrý deň, chcel by som vám predniesť návrh, viac menej náš problém, moje meno je 

Andrej Baraník, som predseda spoločenstva Pázmaňa 5, hovorím aj za spoločenstvo 
Pázmaňa 7 za pána Greguša, máme tam jeden problém ohľadom sídliska, je to problém so 
smeťami dlhoročný, trvá to už desiatky rokov, to sídlisko je stále zašpinené tými smeťami, 
prakticky vzniká problém tak, že smetiaky sú stále otvorené, lebo nám tam stále fúka silný 
vietor a tie smeti sa vyťahujú proste z toho, z tých smetiakov, máme proste problém s tým, 
chodia tadiaľ ľudia, sú tam neustále tie problémy s tými smeťami, navrhujeme riešenie 
jedno, ktoré by v podstate mesto nám vedelo, keby mohlo financovať, je tam priestor, kde 
bola voľakedy vybudovaná terasa, ktorá bola odstránená tzv. tá čierna stavba, asi viete 
o čom hovorím, mohlo by sa tam vybudovať také to oplotené dočasné stanovište na 
smetiaky, ktoré by vlastne slúžilo aj na zachytávanie toho neporiadku v prípade tých 
poveternostných podmienok, ktoré sú tam stále proste silné, bolo by to v podstate stojisko 
ako dočasné, keby bolo treba nejakým spôsobom budovať pod tým priestorom, lebo vraj sú 
tam aj nejaké inžinierske siete, takže bolo by to rozoberateľné, tým pádom prakticky 
hocikedy premiestniteľné tie smetiaky, je to vlastne priestor, ktorý je nevyužitý, dalo by sa 
to v podstate takto využiť, 

- na stretnutí včera vo výbore mestskej časti sme sa v podstate o tom bavili a bolo mi 
povedané, že mesto má nejaké prostriedky na to, povedzme to oplotenie, že je z minulých 
oplotení, kde boli vybudované polopodzemné kontajnerové vlastne miesta, takže to by sa 
tam dalo použiť a možnože aj nejaká dlažba by sa tam dala, no neviem, ako to spevniť, teda 
to už by som nechal na mesto, no a tým pádom by sa odstránilo veľa problémov jednak  
s parkovaním, lebo tie koše, ktoré sú tam, je ich v podstate jedenásť, bránia aj parkovaniu, 
jednak prejazd smetiarov cez to sídlisko je veľakrát nemožné, lebo je tam tých áut tak 
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nastavaných všelijako, že to nie je niekedy možné, potom tie autá bránia vyťahovaniu tých 
smetiakov spoza tých áut a celé je to také neštandardné s tým, 

- ďalej nám tam boli osadené značky, aby boli uvoľnené miesta na požiarne cisterny, takže 
zase sa musia znížiť počty parkovacích miest a je to tam katastrofálne, takže toto je naše 
riešenie, že či by sa to nedalo nejak tou dočasnou stavbou tam vyriešiť, lebo sledujeme aj 
tú situáciu s tými polopodzemnými a náš je proste v nedohľadne, čo sa týka toho 
vybudovania, takže neviem, to je taká naša prosba, že či by sa také niečo dalo zrealizovať, 

 
Mgr. Jozef Belický 
- všetko? 
 
Andrej Baraník 
- áno, 
 
Mgr. Jozef Belický 
- ďakujem veľmi pekne, 
 
Diskusia: 
 
Ing. Peter Andráši 
- ja som sa práve na tú dočasnosť chcel opýtať, že v podstate, či to neriešiť už teda natrvalo 

nejakým spôsobom, niečo to bude stáť ako dočasné, potom otázka, že dokedy bude to 
dočasné lebo sme na Slovensku a to nie je nič osobné atď. atď. hej, ide o to, aby, či tam teda 
na tie polopodzemné je a keď nie je, tak tam treba vybudovať nejaké iné, ale ako, alebo 
mesto malo vedieť, že teda, ja neviem, postaví sa to tam, kde navrhujete, ale už to tam bude 
nejaké trvalé, že tam sa už proste robiť nebude, zistí stav sietí, či tam je niečo, čo môže byť 
prekážkou pre pokojne aj dočasné, hej a skôr by som sa týmto spôsobom, rozumiem 
problému, 

 
Mgr. Jozef Belický 
- ďakujem pekne, ja by som ešte poprosil pani prednostku mestského úradu, 
 
Ing. Jana Nitrayová 
- ja som chcela pánovi predsedovi spoločenstva iba potom toľko, že kľudne si ešte to môžeme 

rozdiskutovať, a aby som odpovedala pánovi poslancovi, v zmysle zmeny systému zberu 
alebo teda umiestnenia stojísk, tie polopodzemné kontajnery, presne ten návrh, ktorý Vy 
máte v tom kvázi zelenom trojuholníku, kde bola čierna stavba, vedie vysoké napätie 
elektrického vedenia, ochranné pásmo je šesť metrov, čiže tri a tri na jednu stranu,  

- dočasné riešenie, aj keď so zámkovou dlažbou, si myslím, že je v rozpore s právnymi 
predpismi a my sme pri tej štúdii, ktorú sme dávali a Vy hovoríte, že teda ide to pomaly  
a postupne, že neviete, kedy ste, tak my sme práve zvažovali pre Vaše sídlisko alebo teda 
Vaše spoločenstvo, lebo myslím si, že rozprávame o 13-poschodových dvoch súbežne, že 
vy ste mali tieto stojiská spoločne so spoločenstvom, ktorý je ten dlhý na Pázmaňa, keď 
ideme z mosta na pravej strane, pretože aj ich kontajnery sú tak blízko tej cesty druhej 
triedy, že to nie je dobré, že proste aj to správanie, otvorené kontajnery, tá nečistota atď.  

- práve v tej štúdii bolo to, že by ste mali spoločné v časti zeleného pásma, ale kvázi vo 
vnútrobloku, kde by bolo aj príjazd, aj by sa toto upravilo, ja viem, že je tam zlé parkovanie, 
že ešte dokonca v zmysle vyhlášok vy tam máte vyhradené pre záchranné zložky, lebo ste 
13-poschodový panelák a sú tam tie kontajnery, ktoré síce nebránia týmto zložkám, ale vás 
to obralo o parkovanie, čiže tam je to myslené takto, ako by som povedala, tú situáciu riešiť 
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spoločne, čiže reálne pre tri spoločenstvá a naozaj tie finančné zdroje tento rok neboli, ale 
verím, že sa dostanú do rozpočtu budúceho roka, aby sa toto tam kompletne vyriešilo, lebo 
my presunieme vaše kontajnery zase k ceste, jednak to vysoké napätie nám urobilo 
obrovský škrt, toto jednoducho nie je možné, ale keby tam nebolo, tak je to opätovne pri tej 
dvojke, je to vlastne vnútromestský ťah a zas by to neriešilo, ale ten plán v rámci tej štúdie 
je takto, kľudne sa môžeme spolu potom podrobnejšie o tom rozprávať a ja Vám to tam 
ukážem, navrhneme nejaké prípadné riešenie, ja som, prepáčte, ja som sa pozerala tam, 
k pánovi predsedovi, ale toto bola odpoveď aj pre pána poslanca, 

 
Mgr. Jozef Belický 
- ja si tiež myslím, že by bol nezmysel vynaložiť prostriedky na dočasné vybudovanie  

a potom na polopodzemné kontajnery, ktoré sú súčasťou vlastne koncepcie pre celé mesto; 
práve jeden z cieľov bol porúcať tie klietky, také tie koterce na kontajnery, lebo vyzerali 
otrasne, tam ani nie je možné ho postaviť, aj povedzme, keby to bolo na tých parkovacích 
miestach, kde to je teraz, tak zas by to neriešilo váš druhý problém; určite si môžeme k tomu 
sadnúť samostatne a porozprávať sa o tom harmonograme, kde sa nachádzate, či je to taká 
priorita, že to možno posunieme dopredšie a urobíme na to projektovú dokumentáciu a bude 
sa budovať, však toto sme riešili v minulom roku na dvoch miestach presne preto, lebo 
proste tí občania veľmi, veľmi sa toho dožadovali, takže určite si nájdete čas na stretnutie 
aj s pani prednostkou, aj s pani Ing. Hrubou alebo s tým, kto to bude mať vtedy na starosti, 
dobre? 

 
Ing. Róbert Andráši 
- ja som vždy rýchly, len v krátkosti, ďakujem pekne, že prišiel predseda spoločenstva s týmto 

aj na mestské zastupiteľstvo; na komisii životného prostredia, možno to spomenie aj Peťo, 
už sme viackrát upozorňovali, že v mestskej časti 1 máme tri takéto problémové miesta,  
a to je presne táto Pázmaňa, na Okružnej jedno stojisko a na Novomeského, kde sa naozaj 
vyskytuje viacero problémov naraz; áno, je to vždy tak aj úsmevne, že lietajúce kontajnery, 
lebo naozaj tým, že tam nie je stojisko, vietor vyfúka, z nich vyfúka a tie kontajnery sa 
posúvajú do áut a tri sú takéto súrnejšie, ktoré už dlhšie žiadame, aby sme riešili, veľmi som 
rád, že prišli aj na výbor mestskej časti včera s týmto problémom, a preto aj dávame návrh, 
že aby sa spravili už postupne projekty aj v tej mestskej časti na tie polopodzemné 
kontajnery, aby sme už postupne aj tú mestskú časť 1 mali takto, takto naplánovali, aby sme 
videli, kde tie polopodzemné budú a aby, keď aj prídu nejaké z Európskej únie, ako sa Veča 
podarila, nakoniec nie som taký krátky, ako som si myslel, Veča sa podarila aj vďaka tým 
dotáciám z európskych peňazí, že sme mali pripravené projekty a tie polopodzemné 
kontajnery sme takto vybudovali; tak by bolo dobré, aby sme toto, ale samozrejme, tuto sa 
teraz hľadá riešenie nejaké, preto sa používalo to slovo dočasné, lebo všetci si 
uvedomujeme, že potom prídu tie polopodzemné kontajnery; tak bolo by fajn, aby sme 
nejaké to riešenie pre nich našli, lebo nie je to tam tak poriadne ukotvené, ďakujem pekne 
za slovo, 

 
RSDr. Peter Gomboš 
- ja som sa inak hlásil do diskusie a to tlačítko nejak nefungovalo, tak ktoré zabralo, tak to 

som stlačil, no, pán primátor práve si spomínal o tom, že naša komisia sa s touto 
problematikou zaoberá, aj sme teda spoločne hľadali riešenia s tým, že nie sú projektové 
dokumentácie na obvod číslo 1 a momentálne vzhľadom na Covid a iné problémy 
finančného druhu neboli odsúhlasené tento rok ani peniažky na obvod číslo 2, kde sa 
pravidelne, myslím 100.000 EUR uvoľnilo na pokračovanie a z tohto celého to vyzerá, že 
je to v nedohľadne; ja dávam cca desať rokov; tento stav nie je dobrý, nie je dobrý preto, 
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ako tu bolo spomenuté, ja som mal mnoho záberov, keď kontajner jazdil dole, vetry sú tam 
veľké, tam sa točia, neporiadok, bordel okolo a preto aj my sme včera spomínali teda na 
výbore mestskej časti ako hľadať iné riešenie, ktoré to všetko legálne, čo má byť, ja hovorím 
skôr ako za desať nebude a čo zatiaľ? ja súhlasím s tým, že sa vyvolá nejaké stretnutie  
u pani prednostky a že ozaj hľadať to riešenie, viem je tam vysokonapäťový kábel, viem aj 
to, že nie je to pri chodníku, to keď niekto apeluje s tým, takto, ja to mám pofotené krížom, 
krážom, aj iné stojiská, ktoré sú pri chodníku, ale nejdem polemizovať, ja len znova 
hovorím to, jak si pán primátor hovorí, vyhrňme rukávy a poďme tento problém riešiť, lebo 
finančných prostriedkov nie je, toľko z mojej strany, ďakujem, 

 
Ing. Ivan Vlk 
- dobrý deň, zdravím všetkých, ja by som rád zareagoval na jednu vec, ktorá tu zaznela 

ohľadom tej parkovacej politiky, je to konkrétne, zaznelo tu nejaké podanie na prokuratúru, 
konkrétne som to bol ja na tej komisii a objasním, o čo išlo; bol tam taký návrh, že 
spoplatnia sa autá, ktoré stoja rôzne na ulici, nelegálne, ja som oponoval, že toto nie je 
jednoducho možné, vy nemôžete spoplatniť parkovacou politikou autá, ktoré nelegálne 
stoja na ulici, to bola moja výhrada, ja som mal za to, že sme si to tam vysvetlili, takže to 
zopakujem, zámer bol taký, že spoplatnia sa autá a nejaké ubudnú z ulice, lenže, keď si to 
zoberiete z opačnej strany, ak niekto zaplatí tých 20 za tú parkovaciu politiku, tak bude 
môcť ďalej nelegálne parkovať na tej ulici? toto bola moja výhrada na tej komisii, iba to 
som chcel povedať, ďakujem, 

 
Mgr. Jozef Belický 
- ďakujem pekne, otváram k tomu diskusiu, do diskusie sa neprihlásil nikto, takže 

pokračujeme v rokovaní. 
 
 
3. Návrh na zrušenie uznesení mestského zastupiteľstva - materiál číslo B 3/4/2023 
Predložil Ing. Peter Andráši, poslanec MsZ 
Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 
 
Ing. Peter Andráši 
- takže ja len zopakujem, čo viem o tom návrhu z tohto zákona, v tom roku 2015 sme umožnili 

občanom si odkupovať nevysporiadané pozemky do zhruba 100 m², potom sme v roku 
myslím si 2017, sme to opäť predĺžili s tým, že sme teda aj vyzvali, v tom druhom uznesení, 
bolo mesto, aby aktívne vyhľadávalo, čo si myslím, že aj sčasti robilo, majiteľov, s ktorými 
sa chcelo dohodnúť na odkupe atď., ktorí vedome či nevedome používali tie jednotlivé 
menšie pozemky; zákon neriešil ten nešvár, ktorý sa začal vyskytovať, že niektorí občania 
si rozdelili, ja neviem, 3 – 4 áre na viac parciel do 100 m² a odkupovali ich za veselú cenu, 
okej, je to sčasti aj naša chyba a práve tomuto, jednak je tomu už veľa rokov, čiže každý, 
kto chcel, už teoreticky aj prakticky mohol, je pravda, že tu teraz za chvíľočku z nejakého 
nového zákona končia takéto možnosti a pôjde sa to robiť len znaleckými cenami, napriek 
tomu, aby sme, sa nám tu ešte nenakotili ďalšie žiadosti občanov do ďalšieho zastupiteľstva, 
rôzne špekulatívne odpredaje, tak jednoducho možno už tá história ho chce poslať do dejín 
a to je cieľom toho návrhu, ďakujem, 
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Diskusia: 
 
Peter Hlavatý 
- ja sa chcem len spýtať Peťa, že tá platnosť alebo účinnosť bude okamžite alebo teda ešte 

nejaká, nejaké obdobie, lebo sú aj niektoré žiadosti podané a teraz neviem, že ako sa k tým 
budeme stavať, 

 
Ing. Peter Andráši 
- v návrhu nie je uvedená platnosť, má sa za to, že podpisom primátora, 
 
Róbert Tölgyesi – poslanecký návrh 
- ja som chcel doplniť tento návrh na uznesenie, že či by sa dala tá platnosť od 01. 11. s tým, 

že myslím, že možno, ak teda prejde ten zákon, by mal byť právoplatný, takže či by sa to 
nedalo od 1. 11.2023, ak by si sa s tým stotožnil alebo keď nie, tak potom by som dával 
poslanecký návrh, že od 01. 11. teda do 01. 11. by bolo ešte za tie staré a od 01. 11. nové, 

 
Ing. Peter Andráši 
- daj poslanecký návrh, 
 
Hlasovanie o poslaneckom návrhu Róberta Tölgyesiho v znení:  
- doplniť návrh na uznesenie o text „s účinnosťou od 01. 11. 2023“ 
Prezentácia: 18 
Za:  15 
Proti:    3 
Zdržal sa:   0 
Poslanecký návrh Róberta Tölgyesiho bol prijatý. 
 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Mestské zastupiteľstvo v Šali 
A. prerokovalo   

návrh na zrušenie uznesení mestského zastupiteľstva, 
B. ruší     

1. Uznesenie č. 2/2015 – XI. z 2. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Šali zo dňa  
26. marca 2015, 

2. Uznesenie č. 8/2017 – IV. z 8. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Šali zo dňa  
26. októbra 2017, 

s účinnosťou od 01. 11. 2023. 
 
Prezentácia: 18 
Za:  17 
Proti:    1 
Zdržal sa:   0 
 
MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 
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C. HOSPODÁRENIE MESTA 
 
1. Záverečný účet mesta Šaľa, rozpočtových organizácií a príspevkovej organizácie 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa za rok 2022; Stanovisko hlavného 
kontrolóra k návrhu záverečného účtu mesta Šaľa za rok 2022 - materiál číslo 
C 1/4/2023 

Predložila Ing. Jana Nitrayová, prednostka MsÚ a Ing. Martina Bartošovičová, hlavná 
kontrolórka 
Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 
Predkladateľka doplnila informáciu, že materiál bol prerokovaný aj na ekonomickej komisii. 
Diskusia k predloženému materiálu nebola. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Mestské zastupiteľstvo v Šali 
A. prerokovalo 

záverečný účet mesta Šaľa, rozpočtových organizácií a príspevkovej organizácie 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa za rok 2022, 

B. schvaľuje 
záverečný účet mesta Šaľa, rozpočtových organizácií a príspevkovej organizácie 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa za rok 2022 nasledovne: 
 
1. Plnenie rozpočtu mesta Šaľa k 31.12.2022 bez finančných operácií: 

plnenie bežných príjmov vo výške 22 156 124 EUR 
čerpanie bežných výdavkov vo výške 21 624 169 EUR 
prebytok bežného rozpočtu 531 955 EUR 
 
plnenie kapitálových príjmov vo výške 536 087 EUR 
čerpanie kapitálových výdavkov vo výške              3 600 923 EUR 
schodok kapitálového rozpočtu -3 064 837 EUR 

 
bežné a kapitálové príjmy vo výške        22 692 211 EUR 
bežné a kapitálové výdavky vo výške 25 225 092 EUR 
schodok rozpočtu -2 532 882 EUR 

 
2. Plnenie rozpočtu mesta Šaľa k 31.12.2022 s finančnými operáciami:  

bežné a kapitálové príjmy vo výške        22 692 211 EUR 
bežné a kapitálové výdavky vo výške 25 225 092 EUR 
schodok rozpočtu -2 532 882 EUR 
 
plnenie príjmových finančných operácií vo výške 4 281 693 EUR 
čerpanie výdavkových finančných operácií vo výške   993 542 EUR 
prebytok finančných operácií 3 288 151 EUR 

 
plnenie celkových príjmov vo výške 26 973 904 EUR   
čerpanie celkových výdavkov vo výške 26 218 634 EUR 
prebytok rozpočtového hospodárenia celkom 755 270 EUR 
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3. Vylúčenie účelovo viazaných finančných prostriedkov z rozpočtového 
hospodárenia vo výške 297 877,68 EUR nasledovne:  

* 6 697,04 EUR - nevyčerpané finančné prostriedky z príspevku Obvodného úradu 
v Nitre na dopravné žiakov za rok 2022, 
* 20 192,90 EUR – nevyčerpané finančné prostriedky z príspevku na stravné žiakov 
za rok 2022, 
* 57 840,98 EUR - nevyčerpaná časť finančných prostriedkov z  MŠVV SR na 
prenesené kompetencie školstva,   
* 28 800,00 EUR – nevyčerpaná dotácia z MPSVaR SR na dofinancovanie energií 
v Domove dôchodcov Šaľa,  
* 34 930,44 EUR – finančné prostriedky na účtoch školských jedální na zakúpenie 
potravín, 
* 8 244,71 EUR – finančné prostriedky na účte jedálne domova dôchodcov na 
zakúpenie potravín,  
* 30,00 EUR - nevyčerpaná časť finančných prostriedkov z Úradu práce sociálnych 
vecí a rodiny Nové Zámky za výkon osobitného príjemcu z pozastavených rodinných 
prídavkov, 
* 38 250,19 EUR – nevyčerpaná dotácia z Enviromentálneho fondu na výsadbu 
stromov,  
* 7 118 EUR – nevyčerpané finančné prostriedky určené na pomoc pre Ukrajinu na 
transparentnom účte, 
* 45 186,45 EUR – účelovo viazané prostriedky na tvorbu fondu opráv a údržby, ktorý 
je mesto povinné tvoriť v zmysle zákona č. 443/2010 Z.z.  
* 27 694 EUR – nevyčerpaná osobitná dotácia pre školy na špecifiká, 
* 1 847,82 EUR – nevyčerpaná osobitná dotácia na pomocného vychovávateľa v MŠ,  
* 12 142,26 EUR nevyčerpané prostriedky z dotácie na referendum, 
* 6 657,90 EUR – nevyčerpané prostriedky poskytnuté z Nórskych fondov na 
revitalizáciu lesoparku, 
* 2 244,99 EUR - účelovo určené prostriedky v príjmových finančných operáciách na 
zábezpeky, ktoré uhradili nájomníci v mestských bytoch a pri ukončení nájomného 
vzťahu im budú vrátené, 
 

4. Schodok rozpočtu vo výške 2 532 881,64 EUR vykryť z kladného zostatku 
finančných operácií 3 288 151,27 EUR. Zostatok finančných prostriedkov (po 
vylúčení účelovo určených prostriedkov uvedených v bode 3) sa vo výške 
457 391,95 pridelí do rezervného fondu.  
 

5. Vysporiadanie výsledku hospodárenia príspevkovej organizácie OSS 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa nasledovne: 
a) prerokovalo rozbor hospodárenia a účtovnú závierku OSS mesta Šaľa za rok 2022, 
b) schvaľuje ročnú účtovnú závierku OSS mesta Šaľa ku dňu 31.12.2022, 
c) berie na vedomie výsledok hospodárenia OSS za rok 2022 zisk vo výške                   

17 009,84 EUR a v súlade s ustanovením § 24 zákona č. 523/2004 Z.z. 
o rozpočtových pravidlách verejnej správy v znení neskorších predpisov zúčtovanie 
finančných vzťahov OSS za rozpočtový rok 2022 s rozpočtom zriaďovateľa 
použitím kladného hospodárskeho výsledku v čiastke 7 089,33 EUR na 
vysporiadanie záporného hospodárskeho výsledku predchádzajúcich účtovných 
období a čiastku 9 920,51 EUR vrátiť zriaďovateľovi. 
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C. berie na vedomie 
stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu mesta Šaľa za rok 2022, 

D. schvaľuje 
celoročné hospodárenie mesta Šaľa za rok 2022 bez výhrad. 

 
Prezentácia: 18 
Za:  18 
Proti:    0 
Zdržal sa:   0 
 
MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 
 
 
2. Vývoj hospodárenia mesta k 30. 04. 2023 - materiál číslo C 2/4/2023 
Predložila Ing. Jana Nitrayová, prednostka MsÚ 
Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 
 
Diskusia: 
 
Ing. Ingrid Kántorová 
- mesto získalo dotáciu na riešenie migračných výziev, takmer 400 000, ja sa chcem opýtať, 

že na čo konkrétne budú tieto financie použité? 
 
Ing. Jana Nitrayová 
- áno, je to v úprave rozpočtu, toto je sledované obdobie, keď sme ešte nemali priznané tieto 

financie, bol to projekt, ale môžem Vám odpovedať aj teraz, sú to príjmy, ktoré vlastne 
majú zohľadňovať podľa filozofie vlády zvýšené výdavky, ktoré mestá už vynaložili, tzn. 
že tieto príjmy budú alebo sú zakomponované do bežných príjmov, že kde sa táto príjmová 
časť nemení, pretože výška podielových daní, ako som vždy hovorila aj pri predkladaní 
rozpočtu na aktuálny rok, aj teraz 2023 sme len odhadovali a naplnenie tých príjmov, čiže 
podielových daní, ktoré nám prichádzajú zo štátu, naozaj sú nižšie, ako sme predpokladali 
a toto je vlastne na vykrytie, že výška podielových daní nie je v takej výške, ako sme 
očakávali a ako bolo avizované, 

 
Ing. Ingrid Kántorová 
- takže sa to nedá niekde akože ... rozpustilo ... 
 
Ing. Jana Nitrayová 
- nie, je to v bilancii, to, čo sme už odhadli a čo ste schválili v rozpočte pre rok 2023, 
 
Ing. Ingrid Kántorová 
- ďakujem, 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Mestské zastupiteľstvo v Šali 
A. prerokovalo 
      vývoj hospodárenia mesta k 30. 04. 2023, 
B. berie na vedomie 
      vývoj hospodárenia mesta k 30. 04. 2023.  
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Prezentácia: 19 
Za:  19 
Proti:    0 
Zdržal sa:   0 
 
MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 
 
 
3. Návrh na úpravu rozpočtu mesta Šaľa, rozpočtových organizácií a príspevkovej 

organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa na rok 2023 - materiál číslo 
C 3/4/2023 

Predložila Ing. Jana Nitrayová, prednostka MsÚ 
Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 
Predkladateľka doplnila informáciu o prerokovaní materiálu na ekonomickej komisii, ktorá ho 
odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť v navrhovanom znení. 
 
Diskusia: 
 
Ing. Ingrid Kántorová 
- ja by som sa chcela opýtať na to, že vlastne z prebytku rozpočtu 2022 sa bude hradiť istina 

úveru, ktorého konkrétne úveru, môžem sa opýtať? 
 
Ing. Jana Nitrayová 
- ide o úver, ktorý je reštrukturalizovaný ako celok, mesto malo reštrukturalizovaný, takže  

z tohoto, z celkového úveru, 
 
Ing. Ingrid Kántorová 
- čiže teraz už máme všetky úvery do jedného, 
 
Ing. Jana Nitrayová 
- spolu, áno a toto je, to je z toho, navrhované, 
 
Ing. Ingrid Kántorová 
- dobre, ďakujem, 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Mestské zastupiteľstvo v Šali 
A. prerokovalo 

návrh na úpravu rozpočtu mesta Šaľa na rok 2023,  
B. schvaľuje 

1. Úpravu rozpočtu mesta Šaľa na rok 2023 nasledovne:  
 

Bežné príjmy:                                        26 347 278 EUR  
Bežné výdavky:  25 673 049 EUR  
Rozdiel:                                                          674 229 EUR 
 
Kapitálové príjmy: 6 871 097 EUR 
Kapitálové výdavky:  8 858 658 EUR 
Rozdiel: -1 987 561 EUR 
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Spolu príjmy bez príj. fin. operácií: 33 218 375 EUR 
Spolu výdavky bez výd. fin. operácií:     34 531 707 EUR 
Rozdiel bez finančných operácií:  - 1 313 332 EUR 
 
Príjmové finančné operácie: 2 477 232 EUR 
Výdavkové finančné operácie:             1 163 900 EUR 
Rozdiel: 1 313 332 EUR 
 

Rozpočet na rok 2023 celkom: 
Príjmy celkom:           35 695 607 EUR 
Výdavky celkom:                                      35 695 607 EUR 
Rozdiel celkom:                0 EUR 
 

2. Úpravu rozpočtu mesta Šaľa na rok 2023 podľa hlavných ekonomických kategórií   
      nasledovne:  
 

100 Daňové príjmy 13 263 000 EUR 
200 Nedaňové príjmy 3 341 200 EUR 
300 Granty a transfery 16 614 175 EUR 
400 Príjmy z transakcií s finanč. akt. a pas. 797 732 EUR 
500 Prijaté úvery a fin. výpomoci 1 679 500 EUR 
600 Bežné výdavky 25 673 049 EUR 
700 Kapitálové výdavky 8 858 658 EUR 
800 Výdavky z transakcií s finanč. akt. a pas.  1 163 900 EUR 
 

3. Úpravu výšky príspevku pre OSS na rok 2023 v celkovej sume 1 001 340 EUR, z toho  
      príspevok z MPSVaR je vo výške 386 840 EUR a príspevok z rozpočtu mesta je vo  
      výške 614 500 EUR.  
4. Použitie rezervného fondu vo výške 457 984 EUR vytvoreného z prebytku rozpočtu  
      z roku 2022 nasledovne: 

• Modernizácia verejného osvetlenia 10 216 EUR 
• Splátky istiny 447 768 EUR 

 
Prezentácia: 19 
Za:  19 
Proti:    0 
Zdržal sa:   0 
 
MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 
 
 
4. Návrh na trvalé upustenie od vymáhania pohľadávky Organizácie sociálnej 

starostlivosti mesta Šaľa - materiál číslo C 4/4/2023 
Predložil RSDr. Ľubor Gáll, riaditeľ OSS 
Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 
Diskusia k predloženému materiálu nebola. 
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Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Mestské zastupiteľstvo v Šali 
A. prerokovalo 

návrh na trvalé upustenie od vymáhania pohľadávky Organizácie sociálnej starostlivosti 
mesta Šaľa, 

B. schvaľuje 
trvalé upustenie od vymáhania pohľadávky Organizácie sociálnej starostlivosti mesta Šaľa 
voči dlžníčke Erike Karvaiovej vo výške 340,60 Eur a jej odpísanie z účtovnej evidencie. 

 
Prezentácia: 19 
Za:  19 
Proti:    0 
Zdržal sa:   0 
 
MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 
 
 
5. Žiadosť o dotáciu z rozpočtu mesta na rok 2023 pre oblasť zabezpečovania zdravých 

životných podmienok a bezpečnosti obyvateľov pri súčasnom zabezpečovaní ochrany 
zvierat - materiál číslo C 5/4/2023 

Predložila Ing. Petronela Vižďáková, referentka OIaKČ 
Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 
Predkladateľka doplnila informáciu o prerokovaní materiálu na ekonomickej komisii aj na 
komisii životného prostredia, verejného poriadku a bezpečnosti a obe komisie odporúčajú 
mestskému zastupiteľstvu schváliť predkladaný materiál v navrhovanom znení. 
  
Diskusia: 
 
Ing. Ingrid Kántorová 
- ja sa chcem opýtať, občianske združenie, ktoré sa doteraz staralo o mačky alebo donedávna, 

prišlo o priestory, tak sa len chcem opýtať, že či sa neplánuje alebo že by mesto vytvorilo 
nejaké priestory na útulok aj pre mačky? 

 
Ing. Petronela Vižďáková  
- to občianske združenie ani nemalo priestory, predtým mali niekde v Trnovci, 

 
Ing. Ingrid Kántorová 
- to bol rodinný dom asi, 
 
Ing. Petronela Vižďáková  
- nie, predtým mali v Trnovci priestory úplne vzadu na konci, ale o tieto priestory prišli  

a potom to riešili len tak, že v rámci nejakého rodinného domu, ktorý im poskytla kolegyňa, 
ale potom tá Lenka Polóniová ako skončila a zobrala to jej kolegyňa a oni priestory ako 
také nemajú, majú to tak po rodinných domoch u niekoho, počas teda toho obdobia, keď 
musí byť mačička pod dozorom, ale potom sa púšťajú, 

 
Ing. Ingrid Kántorová 
- no, ale že či mesto nemá nejaké priestory, ktoré by im nejako, nejakým spôsobom ... 
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Ing. Petronela Vižďáková  
- mesto zatiaľ nemá, neviem o tom, nemáme na to priestory, robí sa to takýmto spôsobom, 
 
Ing. Ingrid Kántorová 
- dobre, ďakujem, 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Mestské zastupiteľstvo v Šali 
A. prerokovalo 

žiadosť o dotáciu z rozpočtu mesta na rok 2023 pre oblasť zabezpečovania zdravých       
životných podmienok a bezpečnosti obyvateľov pri súčasnom zabezpečovaní ochrany       
zvierat, 

B. schvaľuje 
dotáciu z rozpočtu mesta na rok 2023 pre O. Z. O psíčkovi a mačičke pre oblasť 
zabezpečovania zdravých životných podmienok a bezpečnosti obyvateľov pri súčasnom       
zabezpečovaní ochrany zvierat vo výške 50,- Eur na jednu odchytenú a sterilizovanú mačku 
vrátenú do pôvodného revíru, maximálne však do výšky 3 000,- Eur na rok 2023 podľa 
zmluvy. 

 
Prezentácia: 19 
Za:  18 
Proti:    1 
Zdržal sa:   0 
 
MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 
 
 
D. MAJETKOVÉ ZÁLEŽITOSTI 
 
1. Mgr. Csilla Molnárová, PhD., Hlavná 4/11, Šaľa a Roland Rapi, Dózsova 1626/60, 

Šaľa, mestská časť Veča – žiadosť o nájom pozemku z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa - materiál číslo D 1/4/2023 

Predložil Mgr. Miloš Kopiary, referent OSMaZM 
Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 
Predkladateľ doplnil stanovisko z komisií, materiál bol prerokovaný v ekonomickej komisii, 
ktorá ho svojím uznesením odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť, ďalej ekonomická 
komisia odporúča pri vypracovaní zmluvy určiť účel nájmu tak, ako je uvedené v materiáli  
a v prípade jeho nedodržania okamžité skončenie zmluvného vzťahu.  
K tomuto predkladateľ doplnil, že toto je súčasťou každej nájomnej zmluvy, ktorú pripravuje 
mestský úrad, takže toto je splnené.  
Doplnil ešte stanovisko komisie územného plánovania, výstavby a dopravy, ktorá ho tiež 
svojím uznesením odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť. 
Diskusia k predloženému materiálu nebola. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Mestské zastupiteľstvo v Šali 
A. prerokovalo 

žiadosť o nájom pozemku z dôvodu hodného osobitného zreteľa, 
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B. konštatuje, že  
v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
zmien ide o prípad hodný osobitného zreteľa spočívajúci v zabezpečení vstupu do predajne 
a kancelárie v podielovom spoluvlastníctve žiadateľa; zámer prenájmu pozemku z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa bol zverejnený na úradnej tabuli a webovej stránke mesta dňa 
14. júna 2023, 

C. schvaľuje 
nájom pozemku, časť parcely č. 925/1 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 34 m2, vedený 
katastrálnym odborom Okresného úradu v Šali pre obec a katastrálne územie Šaľa  
v C registri KN na liste vlastníctva č. 1, v cene 5,311 Eur/m2/rok, t. j. za celkovú výmeru 
34 m2 za cenu 180,57 Eur/rok, na dobu neurčitú, pre Mgr. Csillu Molnárovú, PhD.,  
Hlavná 4/11, Šaľa, v ½ a Rolanda Rapiho, Dózsova 1626/60, Šaľa, mestská časť Veča, v ½. 
 

Prezentácia: 19 
Za:  19 
Proti:    0 
Zdržal sa:   0 
 
MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 
 
 
2. V. Šrobára 571, spoločenstvo vlastníkov bytov a nebytových priestorov, sídlo  

V. Šrobára 571/8, 927 01 Šaľa – žiadosť o nájom pozemku vo vlastníctve mesta 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa - materiál číslo D 2/4/2023 

Predložil Mgr. Miloš Kopiary, referent OSMaZM 
Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 
Predkladateľ doplnil stanovisko z komisií, materiál bol prerokovaný v ekonomickej komisii, 
ktorá ho odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť a zároveň ekonomická komisia 
odporučila mestskému zastupiteľstvu schváliť nájom v sume 1 EUR, tak, ako to bolo  
v predchádzajúcich prípadoch. 
Tento materiál bol zároveň prerokovaný v komisii územného plánovania, výstavby a dopravy, 
ktorá tiež odporúča mestskému zastupiteľstvu tento nájom schváliť v sume 1 EUR. 
 
Diskusia: 
 
Peter Szalay – poslanecký návrh 
- k tomuto materiálu by som chcel podať poslanecký návrh, aby to jedno euro bolo za tú 

nájomnú plochu, o ktorej je tam písané, jedno euro na rok a na celú výmeru, na dobu 
neurčitú, tak, ako to v komisii odporúčali, 

 
Mgr. Róbert Čibrik 
- ja by som chcel požiadať o stanovisko hlavného kontrolóra, či tento postup, ako v zásade  

s tým nemám problém za to jedno euro, ale či to nie je v rozpore s uznesením mestského 
zastupiteľstva z 2015-teho, v zmysle ktorého by mestské zastupiteľstvo malo rokovať  
a hlasovať pri majetkových materiáloch v zmysle požiadavky žiadateľov a nie  
o alternatívnych návrhoch, tzn., že či je to v poriadku, že my tu upravíme alebo, alebo úrad 
upraví samotný návrh tých žiadateľov, či je to v poriadku, či môžeme o tom takto hlasovať? 

 
Mgr. Jozef Belický 
- pani hlavná kontrolórka, nech sa páči, 
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Ing. Martina Bartošovičová 
- vážený poslanec, ďakujem teda za otázku, vážim si teda toho, že chcete využiť hlas poradný 

hlavného kontrolóra, ja by som predsa len dala slovo odborníkovi, ktorý by to asi 
zodpovedal lepšie a myslím si, že predkladateľ materiálu by na toto dokázal odpovedať 
omnoho lepšie, je právnikom a je teda zamestnancom majetkového oddelenia,  

- či je alebo nie je to v rozpore Vám momentálne neviem povedať, mohla by som povedať 
ako nejaký ten svoj názor, že neviem, či je to úplne v poriadku, ale je to na vás, bol tu 
podaný poslanecký návrh, ak teda môžem, nech sa možno k tomu vyjadrí teda aj právnik, 
aj človek z majetkového oddelenia, 

 
Mgr. Miloš Kopiary 
- takže ak teda môžem, z môjho právneho názoru materiál nie je predkladaný v alternatívach, 

žiadateľ si požiadal o nájom nehnuteľnosti a predmetom uznesenia, resp. predmetom tohto 
poslaneckého návrhu bolo teda mu poskytnúť tento nájom za výhodnejších podmienok, teda 
mení sa iba cena, v zásade takáto zmena je v prospech žiadateľa, takže si myslím za mňa, 
že toto je v poriadku; každopádne, ak by s tým žiadateľ nesúhlasil, tak má možnosť 
jednoducho vyjadriť sa, že nesúhlasím s týmto uznesením, chcem platiť tak, ako som si 
navrhol a nepodpísať návrh nájomnej zmluvy, takže ide potom, v konečnom dôsledku ide 
o to, či to uznesenie bude vykonateľné alebo nebude a vykonateľné bude tým, že teda 
predpokladám, že je to v prospech žiadateľa a bude to preňho výhodné a ten nájomný vzťah 
sa uzavrie, 

 
Peter Szalay – faktická poznámka 
- vzhľadom na to, že pri tomto materiáli ide o vybudovanie prístupu do vchodu 

bezbariérovým spôsobom, preto som si dovolil navrhnúť tento alebo túto hodnotu, lebo 
vlastne na iné ten priestor nebude použitý, ani pod tým nebude použitý a vzhľadom na to, 
že to môžu využiť aj občania, ktorí majú obmedzené pohybové možnosti, tak preto som to 
považoval za symboliku takýmto spôsobom im pomôcť, toto bol celý zámer, 

 
Mgr. Jozef Belický 
- ja sa musím stotožniť s tým, čo hovoril pán poslanec Čibrik, nemožno hlasovať o niečom, 

o čo občan nežiadal, môžeme odmietnuť teraz toto hlasovanie a na budúcom mestskom 
zastupiteľstve, dovtedy s ním prerokovať nové podmienky, odporučiť dnes, aby boli s ním 
prerokované, my v zásade nemôžeme prijať uznesenie, o ktoré nikto nežiadal, ani keď je 
preňho pozitívnejšie, keby nebol on uviedol cenu toho nájmu do žiadosti, tak dobre, tak 
teraz tu určíme, že bude toľkoto, ale on sám tam iniciatívne navrhol cenu, o tomto to je celé, 
takže treba sa rozhodnúť, či zaplatí tých 50 EUR, ktoré on tam navrhuje, či s tým budeme 
súhlasiť, lebo inú žiadosť on nepodal a ak on má právo obrátiť sa na mestské zastupiteľstvo, 
my nemôžeme hlasovať o návrhu, o inom, jednoducho to bolo aj zmyslom toho uznesenia, 
na ktoré sa odvolával pán poslanec Čibrik, aby sme tu nekreovali vôľu niekoho, kto tu ani 
nie je, takže dohodneme sa takto, že budeme hlasovať o tom návrhu, ktorý je predložený, 
lebo to je jeho návrh a môžeme ho odmietnuť s tým, že odporúčame rokovať s ním ďalej  
a dať mu ešte výhodnejšie podmienky, na budúcom mestskom zastupiteľstve hlasovať  
o novom návrhu alebo mu to odsúhlasíme za 50 EUR ako to navrhol on, ako to je vaše 
rozhodnutie, ale v zásade my o inom uznesení naozaj nemôžme hlasovať, dobre?  

- takže Ty si dal teraz poslanecký návrh a neviem, či na ňom trváš naďalej? 
- nemusí procedurálnym návrhom, ak ho stiahne, ja o ňom hlasovať nedám, ak je stotožnený  

s tým, že sa o ňom nebude hlasovať, tak nepotrebujem procedurálny návrh na to a dám 
hlasovať o pôvodnom uznesení, ktoré bolo v jeho žiadosti obsiahnuté, dobre? 
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Peter Szalay 
- rozumiem, 
 
Ing. Peter Andráši 
- stretli sme sa zas s niečím novým, ale čiže teda sú dve možnosti, zahlasovať za tých, myslím 

50 EUR alebo koľko tam bolo, alebo teda stiahnuť, ale predpokladám, že asi to 
spoločenstvo chce začať budovať, takže by mali mať nejaký právny vzťah, čiže keď si 
požiadajú o zníženie nájmu, november, december, január, február, kedykoľvek, tak to 
možno je riešenie alebo o rok, ale v každom prípade my, keď im ho teraz stiahneme, čo teda 
môžeme, tak asi sa nebudú môcť nejak oficiálne púšťať do práce, to je celé, 

 
Mgr. Miloš Kopiary 
- ide, áno, ide o to, že potrebujú právny vzťah na stavebné povolenie, 
 
Mgr. Jozef Belický 
- okej, ja si tiež myslím, že by to malo byť tak, že teraz to treba odsúhlasiť, tú ich žiadosť,  

a potom sa vysporiadať s tým, či im odpustíme 50 EUR, dobre?  
- okej, dávam teda hlasovať o uznesení ... 
- a ešte pán poslanec Čibrik, 
 
Mgr. Róbert Čibrik 
- v podstate vlastne bolo to tak povedané, tzn. že keďže aj majú možnosť oni to nepodpísať, 

tak vlastne necháme to na nich a naozaj, keď je tam nejaká lehota alebo niečo, radšej im to 
schváľme takto a potom môžeme postupovať tým spôsobom, ktorý ste navrhli, 

 
Mgr. Jozef Belický 
- presne tak, ja nemám s tým vôbec žiadny problém, že podajú novú žiadosť na odpustenie 

nájmu alebo niečo; pani poslankyňa Toričková, nič; dobre, sme dohodnutí všetci, 
- dávam hlasovať teda o uznesení tak ako vám bolo predložené ako súčasť tohto materiálu, 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Mestské zastupiteľstvo v Šali  
A. prerokovalo 

žiadosť o nájom pozemku vo vlastníctve mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa,  
B. konštatuje, že 

v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov ide o prípad hodný osobitného zreteľa spočívajúci v rekonštrukcii a modernizácii 
vstupov do bytového domu V. Šrobára 571/8, 10 a 12 – vybudovanie bezbariérového 
vstupu; zámer prenájmu majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa bol 
zverejnený na úradnej tabuli mesta a internetovej stránke mesta dňa 14. júna 2023, 

C. schvaľuje 
 nájom pozemku vo vlastníctve mesta nachádzajúceho sa na ulici V. Šrobára v Šali, časť 

parcely registra CKN č. 942/1, zastavaná plocha a nádvorie, v zmysle Geometrického plánu 
č. 67/2023, ktorý vyhotovil Ing. Juraj Krajmer dňa 17. 04. 2023 ako novovytvorená parcela 
registra CKN č. 942/104, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 18 m2, novovytvorená 
parcela registra CKN č. 942/105, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 18 m2  
a novovytvorená parcela registra CKN č. 942/106, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 
18 m2, vedenej katastrálnym odborom Okresného úradu Šaľa pre obec a katastrálne územie 
Šaľa na liste vlastníctva č. 1 v celosti, pre spoločenstvo vlastníkov bytov a nebytových 
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priestorov s názvom V. Šrobára 571, so sídlom V. Šrobára 571/8, 927 01 Šaľa, 
IČO: 36 101 001, v cene 50,00 EUR za celú výmeru 54 m2, na dobu neurčitú.  
 

Prezentácia: 19 
Za:  19 
Proti:    0 
Zdržal sa:   0 
 
MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 
 
 
3. Dušan Demín, ul. Murgaša č. 10, 940 01  Nové Zámky – žiadosť o prenájom pozemku 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa - materiál číslo D 4/4/2023 
Predložil Mgr. Miloš Kopiary, referent OSMaZM 
Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 
Predkladateľ doplnil stanovisko z komisií, materiál bol prerokovaný v ekonomickej komisii, 
ktorá ho svojím uznesením odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť, rovnako bol 
prerokovaný v komisii územného plánovania, výstavby a dopravy, ktorá ho tiež svojím 
uznesením odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť. 
Diskusia k predloženému materiálu nebola. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Mestské zastupiteľstvo v Šali 
A. prerokovalo 

žiadosť o prenájom pozemku z dôvodu hodného osobitného zreteľa, 
B. konštatuje, že  

v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
zmien ide o prípad hodný osobitného zreteľa spočívajúci v zabezpečení práva k pozemku 
z dôvodu rekonštrukcie prístupového schodiska k nehnuteľnosti vo vlastníctve žiadateľa; 
zámer prenájmu pozemku z dôvodu hodného osobitného zreteľa bol zverejnený na úradnej 
tabuli a webovej stránke mesta dňa 14. júna 2023, 

C. schvaľuje 
nájom pozemku, novovytvorená parcela č. 3080/378 zastavané plochy a nádvoria o výmere 
10 m2, odčlenená geometrickým plánom č. 10-05/2023, vyhotovený spoločnosťou  
Geo Advice, s r.o., IČO: 50 448 129, overený katastrálnym odborom Okresného úradu 
v Šali 18. 05. 2023 pod č. G1-207/2023 od parcely č. 3080/44 zastavané plochy a nádvoria 
o výmere 213 m2, vedená katastrálnym odborom Okresného úradu v Šali pre obec 
a katastrálne územie Šaľa v C registri KN na liste vlastníctva č. 1, v cene 4,315 Eur/m2/rok, 
t. j. za celkovú výmeru 10 m2 za cenu 43,15 Eur/rok na dobu neurčitú pre Dušana Demína, 
ul. Murgaša č. 10, 940 01 Nové Zámky. 
 

Prezentácia: 19 
Za:  19 
Proti:    0 
Zdržal sa:   0 
 
MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 
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4. Návrh spôsobu nakladania s majetkom mesta – prevod pozemkov z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa pre Ing. Tomáša Kemenského a manželku Ing. Andreu Kemenskú, 
Záhradnícka 83, 927 01 Šaľa - materiál číslo D 5/4/2023 

Predložil Mgr. Miloš Kopiary, referent OSMaZM 
Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 
Predkladateľ doplnil stanovisko z komisií, materiál bol prerokovaný v ekonomickej komisii, 
ktorá ho svojím uznesením odporúčala mestskému zastupiteľstvu schváliť, zároveň tam bolo 
ďalšie odporúčanie ekonomickej komisie ohľadom zrušenia uznesení, ktoré tu už boli 
prerokovávané.  
Zároveň bol prerokovaný v komisii územného plánovania, výstavby a dopravy, ktorá ho tiež 
svojím uznesením odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť. 
Diskusia k predloženému materiálu nebola. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Mestské zastupiteľstvo v Šali 
A. prerokovalo 

návrh spôsobu nakladania s majetkom mesta – prevod pozemkov z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa, 

B. konštatuje, že 
pozemky, parcela registra CKN č. 663/67, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 76 m2 
a parcela č. 663/97, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 15 m2, vedené katastrálnym 
odborom Okresného úradu Šaľa pre obec a katastrálne územie Šaľa v C registri KN na liste 
vlastníctva č. 1 v celosti, sa stávajú pre mesto Šaľa prebytočným majetkom z dôvodu, že 
trvale neslúžia mestu Šaľa na plnenie úloh v rámci jeho predmetu činnosti, alebo v súvislosti 
s ním, 

C. schvaľuje 
zverejnenie zámeru prevodu nehnuteľností na ulici Železničná v Šali, parcely registra CKN 
číslo 663/67, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 76 m2 a parc. č. 663/97, zastavaná 
plocha a nádvorie o výmere 15 m2, vedené katastrálnym odborom Okresného úradu Šaľa 
pre obec a katastrálne územie Šaľa v C registri KN na liste vlastníctva č. 1 v celosti,  
z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov, v súlade s § 4 ods. 3 písm. a) Zásad 
hospodárenia s majetkom mesta Šaľa v platnom znení, spočívajúcom v zosúladení 
faktického a právneho stavu užívania nehnuteľnosti, pričom táto nehnuteľnosť tvorí 
funkčný celok s nehnuteľnosťami vo vlastníctve žiadateľov, v cene 11,00 Eur/m2, t. j. pri 
celkovej výmere 91 m2 v celkovej kúpnej cene 1 001,- Eur pre Ing. Tomáša Kemenského  
a manželku Ing. Andreu Kemenskú, Záhradnícka 83, 927 01 Šaľa, v celosti do ich 
bezpodielového spoluvlastníctva manželov. 
 

Prezentácia: 19 
Za:  19 
Proti:    0 
Zdržal sa:   0 
 
MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 
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5. Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, 816 47 Bratislava – zriadenie vecných 
bremien na pozemky vo vlastníctve mesta - materiál číslo D 6/4/2023 

Predložil Mgr. Miloš Kopiary, referent OSMaZM 
Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 
Predkladateľ doplnil stanovisko z komisií, materiál bol prerokovaný v ekonomickej komisii, 
ktorá ho svojím uznesením odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť, rovnako bol 
prerokovaný v komisii územného plánovania, výstavby a dopravy, ktorá ho tiež svojím 
uznesením odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť. 
Diskusia k predloženému materiálu nebola. 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Mestské zastupiteľstvo v Šali 
A. prerokovalo 
 žiadosť o zriadenie vecných bremien na pozemky vo vlastníctve mesta, 
B. schvaľuje 

zriadenie časovo neobmedzených vecných bremien in personam na pozemky vo vlastníctve 
mesta Šaľa, parcela registra EKN číslo 1478, ostatná plocha o výmere 11299 m2 a parcela 
registra EKN číslo 1320, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 156 m2, vedené  
katastrálnym odborom Okresného úradu Šaľa pre obec a katastrálne územie Šaľa na  
liste vlastníctva číslo 7266, ako aj parcela registra CKN číslo 2437, zastavaná plocha  
a nádvorie o výmere 2604 m2, parcela registra CKN číslo 2684, zastavaná plocha a nádvorie 
o výmere 1803 m2, parcela registra CKN číslo 2704, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 
2403 m2 a parcela registra CKN číslo 2706/1, zastavaná plocha a nádvorie o výmere  
913 m2, vedené katastrálnym odborom Okresného úradu Šaľa pre obec a katastrálne územie 
Šaľa na liste vlastníctva číslo 1, spočívajúcich v zriadení a uložení elektroenergetických 
zariadení, užívaní, prevádzkovaní, údržbe, opráv, úprav, rekonštrukciách, modernizáciách  
a akýchkoľvek iných stavebných úprav elektroenergetických zariadení a ich odstránení, 
vstup, prechod a prejazd peši, motorovými a nemotorovými dopravnými prostriedkami, 
strojmi a mechanizmami oprávneným za účelom výkonu povolenej činnosti v zmysle 
zákona č. 251/2012 Z.z. o energetike a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 
neskorších predpisov, v rozsahu stanovenom podľa geometrického plánu č. 37/2019, 
vypracovaný vyhotoviteľom SLEMI s.r.o., so sídlom Lachova 1599/2, Bratislava  
IČO: 48289337, úradne overený Okresným úradom Šaľa, katastrálnym odborom dňa  
20. 12. 2019, pod číslom G1-489/2019, bezodplatne v prospech spoločnosti 
Západoslovenská distribučná, a.s., so sídlom Čulenova 6, 816 47 Bratislava, IČO: 
36361518. 
 

Prezentácia: 19 
Za:  19 
Proti:    0 
Zdržal sa:   0 
 
MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 
 
 
E. PERSONÁLNE ZÁLEŽITOSTI 
 

Neboli predmetom rokovania. 
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F. PRÁVNE ZÁLEŽITOSTI 
 
1. Zmluva o dielo č. 201/2023 na uskutočnenie stavebných prác „Revitalizácia 

lesoparku“ - materiál číslo F 1/4/2023 
Predložila Ing. Gabriela Braníková, referentka OIaKČ 
Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 
 
Diskusia: 
 
Ing. Ingrid Kántorová 
- ja sa chcem opýtať, keď sa vylúči najlacnejšia ponuka, tak to väčšinou býva odôvodnené  

v zmluve a v tejto zmluve, tam nie je to odôvodnenie, aký bol ten dôvod? 
 
Ing. Gabriela Braníková 
- v zmluve? nie, ako v zápisniciach o celom verejnom obstarávaní, tam to je zdôvodnené,  

v zápisniciach to je zdôvodnené, ale v zmluve, tam nie je dôvod, prečo by to malo byť, 
 
Ing. Ingrid Kántorová 
- a nenašli sme ten dôvod tam nejak, 
 
Ing. Gabriela Braníková 
- v zápisniciach? na stránke Úradu pre verejné obstarávanie? verejné obstarávanie sme mali 

schválené aj ex post ex ante všetkými orgánmi, aj ministerstvom ako riadiacim orgánom, 
ale v zmluve už ako s druhým v poradí, tam nie, 

 
Ing. Ingrid Kántorová 
- väčšinou v tých materiáloch to mávame uvedené, že prečo bola vylúčená teda najlacnejšia 

ponuka, dobre, okej, 
 
Ing. Gabriela Braníková 
- ako bolo tam viacero dôvodov, spracovateľom materiálu bola kolegyňa, ale bolo viacero 

dôvodov na vylúčenie, nebol to nejaký jeden dôvod, spoločnosť bola viackrát, teda ten 
uchádzač bol viackrát vyzývaný, tam mali naozaj viaceré nedostatky, 

 
Ing. Ingrid Kántorová 
- dobre, ďakujem, mám ešte ďalšie otázky,  
- plánuje mesto časom ten priestor lesoparku získať do svojho vlastníctva? lebo teraz tam je 

trojmesačná výpovedná lehota, to je pretože sa tam ide robiť výstavba, tak to je dosť ... 
 
Ing. Gabriela Braníková 
- je to vlastne do konca tohto roku, máme naplánované aj nejaké rokovania s pozemkovým 

spoločenstvom urbariát, aby sme vyriešili tie pozemky, ktoré máme zatiaľ v dlhodobom  
prenájme a určite to máme záujem dostať do majetku, 

 
Ing. Ingrid Kántorová 
- dobre a ešte sa chcem opýtať, že v tom projekte pôvodnom boli uvedené, že sa tam budú 

budovať mlatové chodníky a použitie všelijakých tých prírodných materiálov, aby to bolo 
také ekologické a ráta sa s tým aj naozaj teda v reále? 



53 
 

Ing. Gabriela Braníková 
- vlastne v tomto nie, my, keď sme sa uchádzali o žiadosť, o grant, tam sme vychádzali zo 

sumy, tam sme sa mohli uchádzať o výšku grantu 1 400 000; tým, že sme vlastne boli 
zaradení do rezervného fondu, lebo sa im vlastne ten projekt ako taký sa im páčil, lebo 
vlastne zo skupiny tých projektov, ktoré boli podané, bol považovaný za jeden ako zelený 
projekt, boli sme zaradení do rezervného fondu a tam sme sa vlastne, museli sme znížiť tú 
výšku, o ktorú sme sa uchádzali, z tých 1 400 000 na 858 a tie mlatové chodníky boli 
myslené vlastne v tej časti, ktorú všetci teraz poznáte tam, že sú tam také priekopy, ale  
v tom čase, keď sme vypracovávali ešte štúdie a všetko ostatné okolo toho sme ešte nemali 
informáciu, že tam ide vysoký plyn, takže my sme všetko museli potom posunúť ďalej  
a tieto mlatové chodníky, tie mali ísť práve tam a boli potom vynechané z toho projektu, 

 
Ing. Ingrid Kántorová 
- a je ešte stále ekologický ten projekt, aj za 850? 
 
Ing. Gabriela Braníková 
- on ten projekt, viete, je veľa diskusií na všetkých sociálnych sieťach a ja si myslím, že keby 

niekto prišiel a diskutoval s nami o tých veciach, ja by som to možno aj vysvetlila, že v čom 
je založený a to, že je ten projekt zelený a že ide o zachovanie toho medzihrádzového 
priestoru ako lesa ako takého, toho, že kvôli tomu, že sú aj vytrhnuté nejaké veci z kontextu 
a že je použitá nejaká jedna veta, ktorá si myslím, že sa nezakladá na pravde, tak, ako bola 
uvedená aj na sociálnych sieťach, tam ide naozaj o to, že sme si prenajali priestor, kde bol 
v tom čase les, kde sme sa stali obhospodarovateľom toho lesného pozemku, že sme vlastne 
dostali tú časť v zanedbanom stave a celá tá filozofia je naozaj zameraná na to, že nedôjde 
k výrubu toho medzihrádzového priestoru tak, ako ste zvyknutí všetci, ja neviem v mladom 
veku, že došlo k holorubu, ja neviem, topoľov, že za 20, za 25 rokov, že sa tam urobí nejaká 
nová výsadba, naozaj vybudovaním tohto, ten priestor tam zostane, už proste nedôjde  
k holorubu tých stromov, ktoré tam ešte okrem toho sú, takže na to je zameraná celá tá 
problematika, 

 
Ing. Ingrid Kántorová 
- dobre, ešte posledná otázka, že vlastne či bude tam zabezpečený nejaký stavebný dozor, 

lebo tá firma konkrétna teda nemá v Šali veľmi, teda v Šali s ňou nemáme veľmi práve 
pozitívne skúsenosti, 

 
Ing. Gabriela Braníková 
- na to bolo tiež robené výberové konanie na stavebný dozor, 
 
Ing. Ingrid Kántorová 
- a stavebný dozor bude? 
 
Ing. Gabriela Braníková 
- áno, je uvedený v zmluve, tam je, 
 
Ing. Ingrid Kántorová 
- dobre, ďakujem, no my teda už o rozhodovaní tejto, tohto projektu by sa mala zapojiť aj 

odborná, aj laická verejnosť a to sa neuskutočnilo, takže viem, že toto iba berieme na 
vedomie, ale ako my teda túto správu asi nepodporíme, takže ... 
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Ing. Gabriela Braníková 
- viete, my sme ten projekt pred tými tromi rokmi boli s kolegyňou predstaviť v Nórsku, 

ako celý tento zámer, že sme to vlastne, ja si myslím, boli tam aj pracovníci Ministerstva 
životného prostredia, je to naozaj veľmi dlhodobý proces, že sme tie peniaze získali a že 
vlastne aj Nórom a aj na tom Ministerstve životného prostredia sa im ten projekt páčil,  
je to Váš názor, 

 
Ing. Ingrid Kántorová 
- tak áno, len komunikácia so Šalanmi chýbala, no viete akože, že bolo to také trošku 

prekvapenie,  
- dobre, ďakujem za odpovede, 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Mestské zastupiteľstvo v Šali 
A. prerokovalo 

Zmluvu o dielo č. 201/2023 na uskutočnenie stavebných prác „Revitalizácia lesoparku“,  
B. berie na vedomie 

a) výsledok verejného obstarávania na stavebné práce s názvom „Revitalizácia lesoparku“, 
b) Zmluvu o dielo č. 201/2023 na realizáciu diela „Revitalizácia lesoparku“, uzatvorenú 

dňa 24. 03. 2023 s dodávateľom AVA-stav, s.r.o., sídlo ul. Puškinova 700/90, 924 01 
Galanta, IČO: 43 989 268, DIČ: 2022539596, IČ DPH: SK2022539596. 

 
Prezentácia: 19 
Za:  17 
Proti:    1 
Zdržal sa:   1 
 
MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 
 
 
2. Rámcová dohoda č. 228/2023 na zabezpečenie odbornej starostlivosti o dreviny – 

orezávanie a asanácia stromov v meste Šaľa - materiál číslo F 2/4/2023 
Predložila Ing. Gabriela Braníková, referentka OIaKČ 
Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 
 
Diskusia: 
 
Ing. Ingrid Kántorová 
- ako sa bude v rámci tejto zmluvy zabezpečovať zverejňovanie tých výkazov, že aké 

konkrétne práce sa vykonali? 
 
Ing. Gabriela Braníková 
- ako prebieha to na základe stavebného denníka, vlastne vždy si s dodávateľom dohodneme 

predtým vlastne čo ide robiť a tie stavebné denníky sú súčasťou faktúr, sú k nahliadnutiu  
u nás ako správcov, takže kľudne, hocikedy si môžete prísť pozrieť veci, len sú tam 
zadávané ... 

 
Ing. Ingrid Kántorová 
- v čl. 5 ods. 6 je uvedené, že budú zverejňované, takže ... 
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Ing. Gabriela Braníková 
- faktúry sú zverejnené, 
 
Ing. Ingrid Kántorová 
- výkazy, 
 
Ing. Gabriela Braníková 
- zatiaľ ešte sme nemali myslím faktúru, takže ak to tam je, tak nie je problém, aby sme to 

zverejnili, len sú to proste rozsiahle materiály, ale môžete si ich kľudne prísť hocikedy 
nahliadnuť, dobre? je to aj fotografiami zdokumentované, takže ...  

 
Mgr. Jozef Belický 
- ďakujem veľmi pekne, 
 
Ing. Ingrid Kántorová 
- ešte jednu otázku, 
 
Mgr. Jozef Belický 
- nech sa páči, 
 
Ing. Ingrid Kántorová 
- ako sa nakladá s tým drevom vlastne, ktoré sa teda vyrúbe? 
 
Ing. Gabriela Braníková 
- je to výlučne v réžii dodávateľa, lebo potom, aby sme s tým nemali problémy, aby sme to 

nemuseli platiť a zhodnocovať v kompostárni, takže je to výlučne v ich réžii, 
 
Ing. Ingrid Kántorová 
- dobre, všetko, 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Mestské zastupiteľstvo v Šali 
A. prerokovalo 

Rámcovú dohodu č. 228/2023 na zabezpečenie odbornej starostlivosti o dreviny – 
orezávanie a asanácia stromov v meste Šaľa, 

B. berie na vedomie 
a) výsledok verejného obstarávania – zákazka s nízkou hodnotou „Odborná starostlivosť 

o dreviny – orezávanie a asanácia stromov v meste Šaľa“, 
b) Rámcovú dohodu č. 228/2023 „Odborná starostlivosť o dreviny – orezávanie a asanácia 

stromov v meste Šaľa“ uzatvorenú v zmysle § 269 ods. 2 zákona č. 513/1991 Zb. 
Obchodného zákonníka v znení neskorších predpisov pre zabezpečenie starostlivosti  
o dreviny s dodávateľom Zoltánom Bukovským, F.Kráľa 1862/4, Šaľa, IČO: 40513360. 

 
Prezentácia: 19 
Za:  19 
Proti:    0 
Zdržal sa:   0 
 
MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 
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3. Návrh Stanov obchodnej spoločnosti MeT Šaľa, spol. s r. o. - materiál číslo F 3/4/2023 
Predložil Mgr. Jozef Belický, primátor mesta 
Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 
 
Diskusia: 
 
Mgr. Róbert Čibrik – pozmeňujúci návrh  
- v podstate ja by som chcel len poukázať na tú hlavnú asi zmenu, ku ktorej došlo, pretože 

ináč v zásade tie stanovy, musím povedať otvorene, predchádzajúce stanovy mne prišli 
zrozumiteľnejšie a také jednoznačnejšie, 

- každopádne v zásade by som chcel teraz riešiť len jeden jediný bod v týchto stanovách, 
konkrétne článok 5, odsek 4, písmeno i), predpokladám, že tuto išlo o zmenu na základe 
teda tej kontroly, ktorá bola vykonaná dozornou radou tzn., že „Primátor pri výkone 
právomocí valného zhromaždenia rozhoduje v znení uznesenia mestského zastupiteľstva, 
ktoré predchádza rozhodnutiu spoločníka vo veci v prípade, a teraz to „i)“ je prevzatia alebo 
poskytnutia pôžičiek a úverov“ a je tam teraz ten doplnok „vynímajúc poskytnutie pôžičiek 
uvedených v Pracovnom poriadku spoločnosti“, 

- k tomuto ja by som chcel povedať, že z môjho pohľadu toto ide, toto ustanovenie si myslím, 
že ide práve tým opačným smerom, ako sme predpokladali; som toho názoru, že toto 
ustanovenie je v rozpore so „Zásadami hospodárenia s majetkom mesta Šaľa“, osobne 
nevidím žiadny dôvod na to, aby spoločnosť MeT poskytovala pôžičky a to ani akékoľvek, 
to znamená, že ani pôžičky z nejakého sociálneho fondu alebo podobne; to znamená, že 
vidím v tomto veľký problém, prípadne do budúcnosti, ja by som chcel aj všetkým 
poslancom, ktorí o tom teda budete, budeme rozhodovať, ja by som chcel len poznamenať 
a poukázať na jednu vec, tieto pôžičky a úvery majú byť v pracovnom poriadku spoločnosti, 
v stanovách pracovný poriadok spoločnosti uvádzaný nie je, je tam organizačný poriadok 
spoločnosti, ale pracovný poriadok nie je rozobratý, ale každopádne pracovný poriadok 
predpokladám teda, že schvaľuje konateľ spoločnosti, tzn., že konateľ môže kedykoľvek 
zmeniť pracovný poriadok, ja neviem, aké sú tam tie obmedzenia v tom pracovnom 
poriadku, to znamená do akej výšky? na ekonomickej komisii sme sa bavili o tom, že by to 
malo byť nejakým spôsobom obmedzené; každopádne nemáme na to dosah ako poslanci, 
nebudeme mať informácie, akým spôsobom a ako sú poskytované pôžičky; som toho 
názoru, že minimálne primátor mesta, ktorý vykonáva pôsobnosť jediného spoločníka, by 
mal mať informáciu o každej tej pôžičke a mal by to schvaľovať; zároveň som presvedčený, 
že aj v súlade so zásadami hospodárenia s majetkom mesta by toto malo byť predtým 
schválené, akákoľvek pôžička schválená zastupiteľstvom, čiže som toho názoru, že to, 
akým spôsobom ste upravili stanovy práve tým smerom, že konateľ spoločnosti bude môcť 
naďalej poskytovať pôžičky, považujem to za nešťastné riešenie a samozrejme s tým ani 
nesúhlasím, preto by som chcel podať pozmeňujúci návrh k tomuto návrhu, ak táto 
možnosť, keďže predkladá to primátor, ten návrh stanov, každopádne z môjho pohľadu 
podávam teda pozmeňujúci návrh k tomuto, aby sa pôvodné znenie článku 5 odsek 4. 
písmeno i) v znení ako je uvedené, nahradilo novým znením v skrátenej verzii: „prevzatie 
alebo poskytnutie pôžičiek a úverov“, tzn. žiadna výnimka, ďakujem, 

 
Mgr. Jozef Belický 
- môžem reagovať? myslím, že tu dochádza ale k nedorozumeniu, toto nie je možné urobiť  

v tomto prípade, pretože dozorná rada rozhodla o tom, že konateľ spoločnosti upraví 
pracovný poriadok, v rámci ktorého boli aj stanovené limity, jeden limit bol stanovený na 
500 EUR v prípade, keď zamestnanec sa dostane do osobitnej finančnej tiesne, že je možné 
poskytnúť mu 500 EUR ako nenávratnú pôžičku a v prípade 1.000 EUR je maximum, čo 
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môže poskytnúť, lenže tie pôžičky sú viazané výlučne na sociálny fond; o sociálnom fonde 
podľa Obchodného zákonníka rozhoduje štatutár spoločnosti, nemôže o ňom rozhodnúť ani 
valné zhromaždenie, ani nikto iný, len konateľ, o použití sociálneho fondu, ktorý tvoria 
zamestnanci tejto spoločnosti a tu je aj uvedené, že zamestnávateľ je oprávnený poskytovať, 
to čítam z pracovného poriadku, ktorý na základe rozhodnutia dozornej rady bol vydaný, 
zamestnávateľ je oprávnený poskytovať v rámci tzv. zamestnaneckých výhod nad rámec 
povinností určených zákonom peňažnú pôžičku pre konkrétneho zamestnanca maximálne 
vo výške 1.000 EUR, a to výlučne z prostriedkov sociálneho fondu na základe uzatvorenej 
zmluvy o pôžičke, v ktorej sa stanovia presné podmienky vrátenia poskytnutej pôžičky;  
my nevieme rozhodovať tu o takejto pôžičke, lebo v zmysle zákona to robí konateľ, teda 
štatutár spoločnosti, dokonca ani nie valné zhromaždenie; čiže, neviem si to predstaviť, 
mohli sme tam možno zakomponovať do toho ustanovenia, o ktorom hovoríš, že a to je  
to i) že prevzatie alebo poskytnutie pôžičiek vynímajúc poskytnutie pôžičiek uvedených  
v Pracovnom poriadku spoločnosti, tam by sme možno mohli dopísať „zo sociálneho 
fondu“, lebo tie, ktoré budú poskytované zo sociálneho fondu, my na to nemáme žiadny 
vplyv, ani nemôžme mať, Ty to veľmi dobre vieš, že toto rozhoduje konateľ, lebo sociálny 
fond tvoria zamestnanci, čiže my do toho nevieme nejako vstúpiť, ja si ani nemyslím, že by 
bolo úplne vhodné, aby sa tu prejednávali pôžičky zamestnancom, ale v tomto konkrétnom 
prípade, keďže už tie pôžičky sú viazané výlučne na sociálny fond, ja nemyslím, že treba 
spraviť také opatrenie, možno tu treba uviesť, že tu sa bavíme len o pôžičkách zo sociálneho 
fondu, zo žiadnych iných peňazí spoločnosti, 

 
Mgr. Róbert Čibrik 
- beriem tento argument, ale tu je uvedené v pracovnom poriadku, tzn. máme pracovný 

poriadok, my ho neschvaľujeme, tzn. že akým spôsobom a ako je, určí si to konateľ, 
strácame kontrolu nad poskytovaním pôžičiek a úverov, 

 
Mgr. Jozef Belický 
- ešte raz hovorím, tu keď uvedieme, že „zo sociálneho fondu“, ďalej niet o čom, pretože  

o ňom vždy bude rozhodovať konateľ, dobre? 
 
Ing. Peter Andráši – faktická poznámka 
- mňa pri tej príležitosti napadlo, tam nie je zamedzená ani replikácia tej pôžičky, je tam 

maximálne 1.000, ale nie je tam trebárs, že koľkokrát ju môže použiť, lebo to len tak na 
margo, ďakujem, 

 
Mgr. Jozef Belický 
- dobre, my tu o sociálnom fonde nerozhodneme, jednoducho, ja to už neviem inak vysvetliť, 

ak to chceme urobiť podľa toho, čo je Tvoja predstava, úplne zamedziť pôžičkám, aj to sa 
dá, ja si myslím, že nemusia byť pôžičky ani zo zisku, ani z majetku, ale môžeme to urobiť 
tak, že v bode i), aby som vyšiel v ústrety tomuto návrhu, že v bode i) stanov bude doplnené 
„prevzatie alebo poskytnutie pôžičiek a úverov vynímajúc poskytnutie pôžičiek uvedených 
v Pracovnom poriadku spoločnosti zo sociálneho fondu“; vtedy je to úplne zjavné, že 
rozprávame len o tých, ostatné pôžičky sa majú prerokovať vo valnom zhromaždení, áno?  

- dobre, ak sa stotožníš s tým návrhom, fajn, keď nie, tak dáme hlasovať, určite, 
 
Peter Szalay – faktická poznámka 
- všetci asi viete, že ako sa tvorí sociálny fond, každý podnik dnes sa snaží pre svojich 

zamestnancov zabezpečiť nejaké benefity, ja toto považujem tiež za jeden benefit a tam  
v tom pracovnom poriadku bolo odcitované, že kedy sa môže tá pôžička poskytnúť,  
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a z čoho, a to sú limitujúce faktory, z čoho a koľko, pokiaľ z čoho nie je tam toľko, tak 
toľko sa nedá poskytnúť; k celej záležitosti ešte len toľko dodám, že ja pracujem  
v nadnárodnej spoločnosti, kde nadnárodná spoločnosť a jej konateľ pred „x“ rokmi 
poskytol zamestnancovi takú pôžičku, aby si vedel zabezpečiť nehnuteľnosť a tú pôžičku 
potom vrátil, ďakujem, 

 
Mgr. Jozef Belický 
- ja nechcem samozrejme zasahovať do vedenia schôdze, ale myslím si, že ak pán poslanec 

Čibrik nezmodifikuje svoj návrh, tak sa má hlasovať o jeho pôvodnom poslaneckom 
návrhu, 

 
JUDr. Anna Torišková – faktická poznámka 
- ja som len chcela k tomu sociálnemu fondu, že sme si to prešli aj s účtovníčkou spoločnosti 

na dozornej rade, ktorá nám vysvetlila, že z toho sociálneho fondu oni v podstate platia aj 
stravné, čiže preto tá suma 1.000 EUR, ktorá v podstate hovorila, že ak by sa aj dala, tak tá 
suma je proste taká, že tam tie peniaze reálne musia byť a oni tam častokrát nie sú, čiže tých 
1.000 EUR je strop, ktorý môžu poskytnúť a reálne v tom sociálnom fonde musia byť na 
to, aby ich mohli poskytnúť, z iných prostriedkov ich nesmú poskytnúť, to je v podstate to, 
že nemôžu byť z akýchkoľvek iných vlastných zdrojov spoločnosti, len výlučne z toho 
sociálneho fondu, ktorý si spoločnosť tvorí, tak len toľko k tomu, 

 
PaedDr. Danica Lehocká, PhD. 
- ďakujem pekne, ja sa spýtam teda diskutujúceho pána poslanca Čibrika, či sa vie stotožniť 

s tou formuláciou, ktorú navrhol pán primátor ako predkladateľ? 
 
Mgr. Róbert Čibrik 
- áno, viem sa s tým stotožniť, viem si predstaviť formuláciu asi v tom zmysle, ale neviem 

teraz, či sa zhodneme v tomto: „prevzatie alebo poskytnutie pôžičiek a úverov zo sociálneho 
fondu spoločnosti“,  

 
Mgr. Jozef Belický 
- áno, 

 
Mgr. Róbert Čibrik 
- dobre? čiže nie z pracovného, ale takto, zo sociálneho fondu spoločnosti, 
 
PaedDr. Danica Lehocká, PhD. 
- dobre, poprosím vás, keby ste teda to ustanovenie, o ktorom budeme hlasovať ako  

o poslaneckom návrhu na zmenu, prečítali ešte raz na mikrofón, aby všetci vedeli, o čom 
hlasujeme, 

 
Mgr. Róbert Čibrik – pozmeňujúci návrh  
- takže podávam pozmeňujúci návrh a navrhujem pôvodné znenie článku 5 odsek 4 

písmeno i) v znení: „prevzatia alebo poskytnutia pôžičiek a úverov vynímajúc poskytnutie 
pôžičiek uvedených v Pracovnom poriadku spoločnosti“ nahradiť novým znením, citujem: 
„prevzatia alebo poskytnutia pôžičiek a úverov zo sociálneho fondu spoločnosti“, 

 
PaedDr. Danica Lehocká, PhD. 
- ďakujem pekne a o takomto poslaneckom ... 
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Mgr. Jozef Belický 
- teraz to je už úplne zle, lebo teraz je to, že primátor pri výkone právomoci valného 

zhromaždenia rozhoduje o pôžičkách zo sociálneho fondu spoločnosti, to je jednoducho ... 
 
Mgr. Róbert Čibrik 
- nie, s výnimkou, pardon, 

 
Mgr. Jozef Belický 
- to si neprečítal, 
 
Mgr. Róbert Čibrik 
- s výnimkou, pardon, vynímajúc tam má byť, 
 
PaedDr. Danica Lehocká, PhD. 
- takže poprosím, predtým ako dám hlasovať, o upresnenie toho návrhu, 
 
Mgr. Róbert Čibrik 
- takže nové znenie: „prevzatia alebo poskytnutia pôžičiek a úverov vynímajúc poskytnutie 

pôžičiek zo sociálneho fondu spoločnosti“, 
 
Mgr. Jozef Belický 
- teraz je to správne, 

 
Hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu Mgr. Róberta Čibrika v znení: 
- návrh upraviť stanovy so zmenou článku 5, odsek 4, písmeno i) v znení:  

„prevzatia alebo poskytnutia pôžičiek a úverov vynímajúc poskytnutie pôžičiek zo 
sociálneho fondu spoločnosti“. 

Prezentácia: 18 
Za:  17 
Proti:    1 
Zdržal sa:   0 
Pozmeňujúci návrh Mgr. Róberta Čibrika bol prijatý. 
 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Mestské zastupiteľstvo v Šali 
A. prerokovalo 

návrh Stanov obchodnej spoločnosti MeT Šaľa, spol. s r.o., 
B. odporúča 

primátorovi mesta schváliť Stanovy obchodnej spoločnosti MeT Šaľa, spol. s r.o. 
v pozmenenom znení. 

 
Prezentácia: 19 
Za:  18 
Proti:    1 
Zdržal sa:   0 
 
MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 
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H. RÔZNE 
 
1. Návrh na stanovenie termínov zasadnutí mestského zastupiteľstva na 2. polrok 2023  

- materiál číslo H 1/4/2023 
Predložila Ing. Bc. Ľuba Boháčová, vedúca OOaS 
Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 
 
Diskusia: 
 
Miloš Rehák 
- my sme na výbore mestskej časti sme sa o tomto bavili, Výbore mestskej časti 3, že by bolo 

dobré, keby sa nám podarilo spraviť slávnostné mestské zastupiteľstvo v Kultúrnom dome 
vo Veči, pri príležitosti 910. výročia založenia Veči, 

 
Mgr. Jozef Belický 
- dobre, ono to asi nebude 910. výročie založenia ... prvej písomnej zmienky, 
 
Miloš Rehák 
- akože áno, prvej písomnej zmienky,  
 
Mgr. Jozef Belický 
- dobre, pán poslanec, pochopil som to, jasná vec, že s tým nemáme problém, myslím si, že 

to tak má byť, veď nebude to prvé mestské zastupiteľstvo, ktoré bude zasadať v priestoroch 
vo Veči, takže ja si myslím, že o tomto ani netreba hlasovať, my to naplánujeme tak, aby 
slávnostné mestské zastupiteľstvo v decembri sa odohralo v mestskej časti Veča, dobre? 

 
Miloš Rehák 
- dobre, ďakujem, 
 
Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 
Mestské zastupiteľstvo v Šali 
A. prerokovalo   

návrh na stanovenie termínov zasadnutí mestského zastupiteľstva na 2. polrok 2023, 
B. súhlasí    

s termínmi zasadnutí mestského zastupiteľstva na 2. polrok 2023 nasledovne: 
21. septembra 2023 
26. októbra 2023 
30. novembra 2023 
  7. decembra 2023 – slávnostné zasadnutie mestského zastupiteľstva – Deň samosprávy,  
                                   udeľovanie ocenení mesta Šaľa.   

Prezentácia: 19 
Za:  19 
Proti:    0 
Zdržal sa:   0 
 
MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 
 
 
Primátor mesta na záver poprial všetkým piatim Petrom, poslancom v mestskom zastupiteľstve, 
všetko najlepšie k meninám a súčasne zaželal všetkým príjemné prežitie leta. 
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ČASŤ IV. 
UKONČENIE 

 
Po prerokovaní všetkých bodov programu bolo 4. zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Šali 
konané v roku 2023 ukončené. 
 
Všetky písomné materiály týkajúce sa bodov rokovania 4. zasadnutia mestského zastupiteľstva 
sa nachádzajú v prílohe tejto zápisnice spolu s výsledkami čiastkových hlasovaní. 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
 
 
 
Mgr. Dominika Jarošová 
 
 
 
 
Miloš Rehák 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
               Ing. Jana Nitrayová                                            Mgr. Jozef Belický 

                           prednostka Mestského úradu v Šali                                primátor mesta                                                                                   
 
 
 
 
Zapisovateľka: 
Ing. Bc. Ľuba Boháčová 
Šaľa 20. júla 2023   
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